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 Usnesení zastupitelstva

Přítomni: 9 členů zastupitelstva
Omluveni:
Neomluveni:
Ověřovatelé zápisu: R. Černý, J. Netík
Zapisovatelka: Zdeňka Andržová
Hosté:
Bod č.1: Zahájení
Zasedání zastupitelstva obce Bolehošť bylo za-
hájeno v 17.00 hodin starostou obce Jakubem 
Šimerdou. Zapisovatelkou byla jmenována 

Z. Andržová a ověřovateli zápisu byli jmenováni 
R. Černý a J. Netík.
Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 1/1/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje zapisovatelku 
Z. Andržovou, ověřovatele zápisu R. Černého 
a J. Netíka.
Bod č. 2: Schválení programu
Předsedající seznámil přítomné s návrhem pro-
gramu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřej-
něnou na úřední desce. Předsedající dal hlaso-
vat o návrhu programu včetně jeho doplnění 
a změn (bod č. 13,19,20,21,22)
Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 2/1/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje navržený program 
zasedání.
Bod č.3: Kontrola usnesení ze zápisu č. 9/2020
Veškerá usnesení jsou v pořádku.

 Slovo starosty

Milí čtenáři, 
léto se nám překulilo do své druhé polo-
viny, život se po dlouhých zimních měsí-
cích plných omezení vrátil do normálu. Je 
možné zase cestovat a načerpat síly. Dou-
fejme, že nás již podobná situace minulé 
zimě nečeká.
Dovoltemi sdělit Vám některé důležité 
informace, které se nevešly do samostat-
ných článků.
V červnu byla dokončena oprava čistírny 
odpadních vod ve škole v rámci záruční 
doby vybudované v roce 2017. Kolem ná-
doby čistírny, která měla být samonosná 
se propadl obsyp a nádoba se vybouli-
la dovnitř. Vlivem sesedání bylo špatně 
vyspádované nátokové a odtokové po-
trubí. Postup opravy byl již avizován v mi-
nulém čísle. Došlo k vyrovnání nádoby, 
navaření žeber a obetonávce. Spády po-
trubí se upravily. Na všechny opravované 
části máme prodlouženou záruku o dalších 
5 let. Věřím však, že se již podobná situace 
opakovat nebude.
Jediná letošní investiční akce, jejíž realizace 
neběží dle plánu je výstavba víceúčelového 
hřiště. Ta započala již v prosinci roku 2020. 
Dle smlouvy o dílo byl termín dokončení 
stanoven na 31. 7. 2021. Původně nám však 
slibovali dokončení již na konci května. 
Zhotovitel, pan Ing. Jiří Huptych, které-

ho jsme vybrali dle pravidel zákona o ve-
řejných zakázkách, je bohužel naprosto 
nespolehlivý. Měli jsme na něj dobrou, 
ale i velmi špatnou referenci. Ze zákona 
jsme však nenašli žádný důvod, na základě 
kterého, bychom ho mohli z výběrového 
řízení vyřadit. Hlásili se nám totiž i další 
firmy s dobrou pověstí, jen byly samo-
zřejmě dražší. Vzhledem k tomu, že bylo 
výběr zhotovitele nutné včas doložit Mi-
nisterstvu pro místní rozvoj kvůli čerpání 
dotačního titulu, nemohli jsme si dovolit 
výběrové řízení opakovat. Toto je bohu-
žel riziko každé veřejné zakázky, která je 
navázána na dotace. Zhotoviteli běží od 
1. srpna penále. To je stanoveno dle podmí-
nek smlouvy o dílo na skoro 4 000 Kč den-
ně. Máme informace, že je pan Huptych 
v prodlení v podstatě na každé stavbě. 
Pokud všude platí penále, není mi známo, 
jak může realizovat nějaký zisk. A to se této 
činnosti věnuje již 30 let. Závazný termín 
dokončení je pro nás v tuto chvíli 31. prosin-
ce. Celá situace mně velmi mrzí. Těšil jsem 
se, že již toto léto budeme hřiště aktivně 
využívat. Nezbývá než počkat. Časté otáz-
ky typu: „Tak kdy bude konečně hotové to 
hřiště?“, také nejsou zrovna příjemné.
S výstavbou hřiště souvisí také kultur-
ní akce, kterou jsme plánovali uspořádat 
21. srpna právě k příležitosti uvedení hři-
ště do provozu. Své vyžití by zde našli jak 
děti, tak dospělí. O případném náhradním 
termínu budeme informovat. Pokud bude 
přát počasí, akce se bude konat během 
podzimu.
Dále bych chtěl zmínit dlouhodobou sna-
hu o koupi nemovitosti čp. 86, která přímo 
sousedí s hřištěm. Ano, to je ten zarostlý 
pozemek za pomníkem padlých, o kte-
rý se nikdo nestará. Obec již téměř 5 let 
vyjednává s majitelkou o odkupu. Několi-
krát byla oboustranně odsouhlasená kup-
ní cena a znění kupní smlouvy. I přesto, 
majitelka následně přestane komunikovat 
a celé jednání se na několik měsíců zastaví. 

Zápis č. 1/2021 o průběhu zasedání obecního zastupitelstva konaného dne: 27. 1.2021 na obecním úřadě v 17 hodin.

 

Proč se tak z její strany děje, nevíme. Ne-
movitost by sloužila jako zázemí pro kul-
turní a sportovní akce. Byly by zde např. 
skladové prostory a toalety. K nemovitosti 
náleží také cca 600 m2 pozemku, který by 
nám nahradil zabraný prostor novým hřiš-
těm. Snahy o koupi této nemovitosti bu-
dou probíhat i nadále.
Během července proběhlo výběrové řízení 
na zhotovitele nového vrtu na pitnou vodu, 
který doplní stávající, technicky dosluhují-
cí. Výsledná cena průzkumného vrtu, který 
bude následně převeden na vodní dílo činí 
572 935 Kč s DPH. I protentokrát se nám 
podařilo získat finanční prostředky z do-
tace Ministerstva životního prostředí, a to 
ve výši 60% z ceny díla. Průzkumný vrt by 
měl být hotový do příštího léta.
Dne 11. září se bude v sále obecního hos-
tince konat amatérský turnaj v pin pongu. 
Během září, či října uspořádáme také veřej-
né zastupitelstvo. Podzimní a zimní kultur-
ní akce se snad již budou konat bez větších 
omezení. V příštím roce bychom se chtěli 
vrátit k pořádání Gulášových slavností. Je-
jich formát však závisí na tom, jestli se po-
daří odkoupit výše uvedenou nemovitost 
čp. 86 a přilehlé pozemky.
Jménem svým i všech zastupitelů Vám pře-
ji příjemný zbytek léta.

Jakub Šimerda
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Bod č. 4: Smlouva o dotaci na provoz místní or-
ganizace
Schválená žádost:
SK Sokol Lipiny 25.000,- Kč
Hlasování: pro 9  :  proti 0
Usnesení č. 3/1/2021
Zastupitelé obce schvalují dotaci na provoz pro 
místní spolek SK Sokol Lipiny 25.000 Kč a pově-
řují starostu k podpisu smlouvy.   
Bod č. 5: Smlouvy darovací
Zastupitelům byla předložena žádost o peněžní 
dar pro Agenturu Domácí péče. 
Hlasování: pro 9 :  proti 0
Usnesení č. 4/1/2021
Zastupitelstvoobce schvaluje peněžní dar ve výši 
5.000,- Kč pro Agenturu Domácí péče a pověřují 
starostu k uzavření a podpisu smlouvy. 
Bod č. 6: Smlouva o dotaci na osobní asistenci 
ORION 
Zastupitelům byla předložena žádost o dotaci 
na osobní asistenci pro Jiřího Wiliama Patrného 
od společnosti Centrum ORION. Výše dotace 
16.000,- Kč (8 měsíců á 2.000,- Kč). Výše dotace 
je zahrnuta v rozpočtu na rok 2021.
Hlasování: pro 9  :  proti 0
Usnesení č. 5/1/2021
Zastupitelé obce schvalují dotaci ve výši 16.000 Kč 
pro Centrum ORION Rychnov nad Kněžnou a po-
věřují starostu k podpisu smlouvy.
Bod č. 7: Schválení příspěvku pro MAS nad Orlicí  
Pan starosta předložil zastupitelům k projednání 
žádost o příspěvek pro MAS nad Orlicí. Výše pří-
spěvku je 10 Kč na obyvatele.
Hlasování: pro 9 :  proti: 0
Usnesení č.6/1/2021
Zastupitelé schvalují příspěvek MAS nad Orlicí 
ve výši 10,- Kč na obyvatele.
Bod č. 8: Schválení dodatku ke smlouvě - Odeko
Zastupitelům byl předložen ke schválení doda-
tek č. 9 smlouvy s firmou Odeko s.r.o., Týniště 
nad Orlicí, který doplňuje a mění smlouvu o za-
jišťování služeb v oblasti nakládání s odpady. 
Hlasování: pro 9  :  proti 0
Usnesení č. 7/1/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje dodatek č. 9 smlouvy 
s fi rmou Odeko s.r.o., Týniště nad Orlicí a pověřují 
starostu k podpisu dodatku.
Bod č. 9: Příprava projektů pro roky 2022+ 
a opravy infrastruktury v roce 2021 
Pan starosta seznámil přítomné s návrhy bu-
doucích projektů pro období 2022+. Dále byly 
projednány možnosti oprav infrastruktury v obci 
v roce 2021.
Bod č. 10: Smlouva o  výpůjčce pozemku – Ko-
lowrat - Krakowský
Pan starosta předložil zastupitelům bezplatnou 
smlouvu o výpůjčce pozemku s panem Kolowra-
tem–Krakowským. Na zapůjčeném pozemku 
u školy budou vytvořeny parkovací místa a do-
jde k přesunu části kontejnerů na tříděný odpad.
Hlasování: pro 9  :  proti 0
Usnesení č. 8/1/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o výpůjč-
ce s panem Kolowratem-Krakowským a pověřuje 
starostu k podpisu smlouvy.
Bod č. 11: Pořízení nové techniky pro zimní 
údržbu obce 
Pan starosta předložil přítomným možnosti za-
koupení techniky pro zimní údržbu v obci. Jed-
ná se o zametací kartáč a rozmetadlo na posyp 
chodníků a komunikací. Bude tedy zakoupen 
zametač a kotoučové rozmetadlo.
Bod č. 12: Škrabka na  kořenovou zeleninu pro 
MŠ a ZŠ Bolehošť 
Pan starosta předložil tři nabídky na zakoupení 

škrabky na kořenovou zeleninu a příslušenství pro 
MŠ a ZŠ Bolehošť. Byla vybrána nabídka od B & B 
Gastro Vyhnanice v ceně 49 014,44 Kč s DPH.
Hlasování: pro 9  :  proti 0
Usnesení č. 9/1/2021
Zastupitelstvoobce schvaluje nabídku od firmy 
B & B Gastro Vyhnanice a pověřuje starostu k za-
koupení škrabky a příslušenství.
Bod č. 13: Schválení převodu pozemků od Khk – 
pozemkové vypořádání v rámci výstavby chod-
níků na Solnické ulici
Přítomným byl předložen návrh na bezúplatný 
převod pozemku pod chodníkem od Khk.
Hlasování: pro 9  :  proti 0
Usnesení č. 10/1/2021
Zastupitelstvo obce Bolehošť schvaluje bezúplat-
ný převod pozemku p.č. 1642/5 ost. plocha, 
ostatní komunikace o výměře 11 m2 oddělený 
geometrickým plánem č. 480-154/2020 z pů-
vodního pozemku č. 1642/1 v k.ú. a obci Bolehošť 
z majetku Královéhradeckého kraje do majetku 
obce Bolehošť. Dárce si vyhrazuje k tíži obdaro-
vaného zákaz zcizení převáděných nemovitých 
věcí, které se zřizuje bezúplatně mezi stranami 
na dobu 10 let ode dne právních účinků vkladu 
vlastnického práva do katastru nemovitostí. 
Po tuto dobu nepřevede vlastnické právo k daru 
třetí osobě a o dar bude řádně pečovat, užívat jej 
výhradně jako pozemek pod chodníkem, v soula-
du s veřejným zájmem, tj. zejména jej nebude vy-
užívat ke komerčním či jiným výdělečným účelům 
a ani jej k takovým účelům neposkytne. Obdaro-
vaný může předmět daru zcizit pouze po před-
chozím písemném souhlasu dárce.
Bod č. 14: Schválení rozpočtu obce na rok 2021
Pan starosta seznámil přítomné s návrhem rozpoč-
tu na rok 2021, který byl zveřejněn na elektronické 
a úřední desce (viz příloha). Zastupitelé projednali 
a doplnili návrh rozpočtu a přijali rozpočet jako 
schodkový ve výši: příjmy 21.156.552 Kč a výdaje 
25.892.604 Kč. Rozpočet byl schválen se zapo-
jením zůstatku na účtu z minulého roku. Závaz-
ným ukazatelem rozpočtu jsou třídy. Nedílnou 
přílohou schváleného rozpočtu je položkový 
rozpis. 
Hlasování: pro 9 :  proti 0 
Usnesení č. 11/1/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočet obce 
na rok 2021. 
Bod č. 15: Schválení střednědobého výhledu 
rozpočtu obce na roky 2022 - 2024
S návrhem střednědobého výhledu rozpočtu 
obce na roky 2022–2024 byli zastupitelé se-
známeni. Výhled byl zveřejněn na úřední desce 
a pan starosta dal hlasovat o schválení.
Hlasování: pro 9  :  proti 0
Usnesení č. 12/1/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje střednědobý vý-
hled rozpočtu obce na roky 2022 - 2024.
Bod č. 16: Schválení směrnice č. 1/2021 
Starosta obce předložil zastupitelům ke schvále-
ní směrnici č. 1/2021 Pravidla pro prodej pozem-
ků, Bolehošť – Kouty, plocha Z7 a BV
Hlasování:  pro 9  .  proti 0
Usnesení č.13/1/2021
Zastupitelé schválili směrnici č. 1/2020 Pravidla 
pro prodej pozemků, Bolehošť – Kouty, plocha 
Z7 a BV.
Bod č. 17: Schválení podoby kupních smluv pro 
prodej parcel 
Starosta obce předložil zastupitelům ke schvá-
lení konečnou podobu smluv pro prodej 
stavebních parcel v Koutech a souvisejících do-
kumentů.
Hlasování: pro 9  :  proti 0

Usnesení č. 14/1/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje návrhy kupních 
smluv pro prodej stavebních parcel v Koutech 
a související dokumenty.
Bod č. 18: Schválení záměru č. 1/2020 
Starosta obce předložil zastupitelům záměr 
č. 1/2021 prodej stavebních parcel v Koutech, 
který bude vyvěšen.
Hlasování: pro 9  :  proti 0
Usnesení č. 15/1/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje záměr č. 1/2021.
Bod č. 19: Schválení záměru č. 2/2020 
Starosta obce předložil zastupitelům záměr č. 2/2020 
o prodeji pozemků v Koutech, který bude vyvěšen.
Hlasování: pro 9  :  proti 0
Usnesení č. 16/1/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje záměr č. 2/2021.
Bod č. 20: Schválení dodatku 
smlouvy se spol. ČEZ
Přítomným byl předložen dodatek ke smlouvě 
o uzavření budoucí smlouvy o připojení elek-
trického zařízení. Týká se elektrických přípojek 
stavebních parcel v Koutech.
Hlasování :  pro 9 :  proti 0
Usnesení č. 17/1/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje dodatek ke smlou-
vě o uzavření budoucí smlouvy o připojení elek-
trického zařízení k distribuční soustavě se spol. 
ČEZ Distribuce.
Bod č. 21: Smlouva o výpůjčce 
se Správou silnic Khk
Projednání smlouvy o výpůjčce pozemku se 
Správou silnic Khk při budoucí realizaci výstavby 
chodníku 3. část Bol. Lhota.
Hlasování:  pro 9  :  proti 0
Usnesení č.  18/1/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o výpůjč-
ce na pozemek p.č. 1668/2 se Správou silnic Khk 
a pověřuje starostu k podpisu této smlouvy. 
Bod č. 22: Ostatní
a) zrušení dvou autobusových spojů ze strany 

Královéhradeckého kraje
b) inventury 2020 – inventurní zpráva
c) výsledek kontroly finanční a kontrolního vý-

boru za 1. pol 2020 + pověření ke kontrole 
za 2. pol. 2020

d) návrh na změny v dopravním značení obec-
ních komunikací

e) opravy obecních komunikací v roce 2021
f ) požadavky na velké opravy krajských silnic –

zvolení prioritního úseku
g) oprava odvodnění
h) kulturní akce 2021 
i) rozpočtové opatření č. 10 schválené starostou 

obce 31.12. 2020 – na vědomí
Bod č. 23: Diskuze
Bod č. 24: Závěr
Starosta poděkoval přítomným za pozornost 
a zasedání v 20.15hod. ukončil.
Zápis byl vyhotoven dne: 28.1.2021
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Bod č.1: Zahájení
Zasedání zastupitelstva obce Bolehošť bylo za-
hájeno v 17.00 hodin starostou obce Jakubem 
Šimerdou. Zapisovatelkou byla jmenována 
Z. Andržová a ověřovateli zápisu byli jmenováni 
H. Kučerová a P. Prause.
Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 1/2/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje zapisovatelku 
Z. Andržovou, ověřovatele zápisu H. Kučerovou 
a P. Prauseho.
Bod č. 2: Schválení programu
Předsedající seznámil přítomné s návrhem pro-
gramu v souladu s pozvánkou předanou členům 
zastupitelstva a v souladu s informací zveřej-
něnou na úřední desce. Předsedající dal hlaso-
vat o návrhu programu včetně jeho doplnění 
a změn (bod č. 12)
Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 2/2/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje navržený program 
zasedání.
Bod č.3: Kontrola usnesení ze zápisu č. 1/2021
Veškerá usnesení jsou v pořádku.
Bod č. 4: Schválení OZV č. 1/2021 O místním po-
platku z pobytu
Zastupitelé projednali vyhlášku č. 1/2021 o míst-
ním poplatku z pobytu.
Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 3/2/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje Obecně závaznou 
vyhlášku č. 1/2021 o místním poplatku z pobytu. 
Bod č. 5: Směrnice č. 2/2021 
K přeceňování majetku 
Zastupitelům byla předložena ke schválení 
směrnice č. 2/2021 K přeceňování majetku urče-
ného k prodeji reálnou hodnotou.
Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 4/2/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje směrnici č. 2/2021 
K přeceňování majetku určeného k prodeji reál-
nou hodnotou. 
Bod č. 6: Schválení směrnice č. 3/2021 Vnitřní 
platový předpis 
Zastupitelům byla předložena ke schválení 
směrnice obce č. 3/2021 Vnitřní platový předpis 
– doplnění stravenkového paušálu
Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 5/2/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje Směrnici č. 3/2021 
Vnitřní platový předpis.
Bod č. 7: Schválení prodeje stavebních parcel – 
Záměr č. 1/2021
Pan starosta seznámil přítomné s žádostmi:
1) pana Petra Tobiáška o prodej pozemku. Záměr 

č. 1/2021 byl vyvěšen od 16. 2. 2021 do 3. 3. 2021.
Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 6/2/2021
Zastupitelé schválili prodej pozemku p.č. 160/29 
o výměře 839m2 za cenu 800 Kč/m2 orná půda, 
který je v majetku obce Bolehošť zapsané na 
LV 10001 k. ú. Bolehošť panu Petru Tobiáškovi, 
Ořechová 732, Opočno. 
2) pana Jakuba Mušáka a paní Lady Račákové 

o prodej pozemku. Záměr č. 1/2021 byl vyvě-
šen od 16. 2. 2021 do 3. 3. 2021.

Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 7/2/2021
Zastupitelé schválili prodej pozemku p.č. 160/30 
o výměře 852m2 za cenu 800 Kč/m2 orná půda, 
který je v majetku obce Bolehošť zapsané na 
LV 10001 k. ú. Bolehošť panu Jakubu Mušákovi, 

Na Úpě 500, Jaroměř a paní Ladě Račákové, Síd-
liště 382, Velešín.
3) pana Romana Hadyse a paní Nikoly Labuťové 

o prodej pozemku. Záměr č. 1/2021 byl vyvě-
šen od 16. 2. 2021 do 3. 3. 2021.

Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 8/2/2021
Zastupitelé schválili prodej pozemku p.č. 160/31 
o výměře 944m2 za cenu 800 Kč/m2 orná půda, 
který je v majetku obce Bolehošť zapsané na LV 
10001 k. ú. Bolehošť panu Romanu Hadysovi, 
Slov. nár. povstání 606, Vysoké Mýto a paní Ni-
kole Labuťové, Družstevní 919, Týniště nad Orlicí.
4) pana Milana Zaňka a paní Venduly Hofmano-

vé o prodej pozemku. Záměr č. 1/2021 byl vy-
věšen od 16. 2. 2021 do 3. 3. 2021.

Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 9/2/2021
Zastupitelé schválili prodej pozemku p.č. 160/32 
o výměře 1070m2 za cenu 800 Kč/m2 orná půda, 
který je v majetku obce Bolehošť zapsané na LV 
10001 k. ú. Bolehošť panu Milanu Zaňkovi, Led-
ce 30 a paní Vendule Hofmanové, Okružní 948/7, 
Hradec Králové. 
5) Ing. Stanislava Vodehnala o prodej pozemku. 

Záměr č. 1/2021 byl vyvěšen od 16. 2. 2021 
do 3. 3. 2021.

Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 10/2/2021
Zastupitelé schválili prodej pozemku p.č. 160/33 
o výměře 1197m2 za cenu 800 Kč/m2 orná půda, 
který je v majetku obce Bolehošť zapsané na LV 
10001 k. ú. Bolehošť Ing. Stanislavu Vodehnalovi, 
Lhota za Červeným Kostelcem 73. 
6) manželů Zítkových o prodej pozemku. Zá-

měr č. 1/2021 byl vyvěšen od 16. 2. 2021 
do 3. 3. 2021.

Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 11/2/2021
Zastupitelé schválili prodej pozemku p.č. 160/16 
o výměře 1621m2 za cenu 800,- Kč/m2 orná půda, 
který je v majetku obce Bolehošť zapsané na LV 
10001 k. ú. Bolehošť manželům Zítkovým - Mar-
tin Zítko, Podzámčí 433, Opočno a paní Anna Zít-
ková, Martinice v Krkonoších 207.
7) MUDr. Veroniky Kecíkové o prodej pozem-

ku. Záměr č.1/2021 byl vyvěšen od 16.2.2021 
do 3. 3. 2021.

Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 12/2/2021
Zastupitelé schválili prodej pozemku p.č. 160/10 
o výměře 1077m2 za cenu 800 Kč/m2 orná půda, 
který je v majetku obce Bolehošť zapsané na LV 
10001 k. ú. Bolehošť MUDr. Veronice Kecíkové, 
Kolárovice 135, Slovenská republika.
8) manželů Šípkových o prodej pozemku. Záměr 

č. 1/2021 byl vyvěšen od 16. 2. 2021 do 3. 3. 2021.
Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 13/2/2021
Zastupitelé schválili prodej pozemku p.č. 160/24 
o výměře 803m2 za cenu 800 Kč/m2 orná půda, 
který je v majetku obce Bolehošť zapsané na LV 
10001 k. ú. Bolehošť manželům Šípkovým – 
Ing. Michalu Šípkovi, Cerekvice nad Loučnou 151 
a paní Michaele Šípkové, Na Drahách 298/6, Hra-
dec Králové.
9) pana Jaroslava Janoše o prodej pozemku. Záměr 

č. 1/2021 byl vyvěšen od 16. 2. 2021 do 3. 3. 2021.
Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 14/2/2021
Zastupitelé schválili prodej pozemku p.č. 160/23 
o výměře 1096m2 za cenu 800 Kč/m2 orná půda, 

který je v majetku obce Bolehošť zapsané na 
LV 10001 k. ú. Bolehošť panu Jaroslavu Janošovi, 
Větrná 11, Rýmařov.
10) pana Michaela Nováka o prodej pozemku. 

Záměr č. 1/2021 byl vyvěšen od 16. 2. 2021 
do 3. 3. 2021.

Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 15/2/2021
Zastupitelé schválili prodej pozemku p.č. 160/22 
o výměře 892m2 za cenu 800 Kč/m2 orná půda, 
který je v majetku obce Bolehošť zapsané na LV 
10001 k. ú. Bolehošť panu Michaelu Novákovi, 
Bekova 349, Hradec Králové. 
11) pana Patrika Janečka a Ing. Veroniky Luňáč-

kové o prodej pozemku. Záměr č. 1/2021 byl 
vyvěšen od 16. 2. 2021 do 3. 3. 2021.

Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 16/2/2021
Zastupitelé schválili prodej pozemku p.č. 160/21 
o výměře 965m2 za cenu 800 Kč/m2 orná půda, 
který je v majetku obce Bolehošť zapsané na LV 
10001 k. ú. Bolehošť panu Patriku Janečkovi, Mí-
rové Náměstí 90, Týniště nad Orlicí a Ing. Veroni-
ce Luňáčkové, Na Návsi 1, Albrechtice nad Orlicí.
12) pana Jaromíra Šípka o prodej pozemku. Zá-

měr č. 1/2021 byl vyvěšen od 16. 2. 2021 
do 3. 3. 2021.

Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 17/2/2021
Zastupitelé schválili prodej pozemku p.č. 160/26 
o výměře 808m2 za cenu 800 Kč/m2 orná půda, 
který je v majetku obce Bolehošť zapsané na LV 
10001 k. ú. Bolehošť panu Jaromíru Šípkovi, Šte-
fánikova 323, Hradec Králové.
13) manželů Andrysových o prodej pozemku. 

Záměr č. 1/2021 byl vyvěšen od 16. 2. 2021 
do 3. 3. 2021.

Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 18/2/2021
Zastupitelé schválili prodej pozemku p.č. 160/27 
o výměře 818m2 za cenu 800 Kč/m2 orná půda, 
který je v majetku obce Bolehošť zapsané na LV 
10001 k. ú. Bolehošť manželům Andrysovým, Ja-
vornická 618, Rychnov nad Kněžnou.
14) pana Petra Samka o prodej pozemku. Zá-

měr č. 1/2021 byl vyvěšen od 16. 2. 2021 
do 3. 3. 2021.

Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 19/2/2021
Zastupitelé schválili prodej pozemku p.č. 160/28 
o výměře 828m2 za cenu 800 Kč/m2 orná půda, 
který je v majetku obce Bolehošť zapsané na LV 
10001 k. ú. Bolehošť panu Petru Samkovi, Okruž-
ní 967, Bystřice nad Pernštejnem.
15) manželů Sekyrových o prodej pozemku. 

Záměr č. 1/2021 byl vyvěšen od 16. 2. 2021 
do 3. 3. 2021.

Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 20/2/2021
Zastupitelé schválili prodej pozemku p.č. 160/25 
o výměře 802m2 za cenu 800 Kč/m2 orná půda, 
který je v majetku obce Bolehošť zapsané na LV 
10001 k. ú. Bolehošť manželům Sekyrovým, V Poli 
524, České Meziříčí. 
Bod č. 8: Schválení prodeje stavebních parcel – 
Záměr č. 2/2021 
Pan starosta seznámil přítomné s žádostmi:
1) MUDr. Veroniky Kecíkové o prodej pozemku. 

Záměr č. 2/2021 byl vyvěšen od 16. 2. 2021 
do 3. 3. 2021.

Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 21/2/2021

Zápis č. 2/2021 o průběhu zasedání obecního zastupitelstva konaného dne: 4. 3.2021 na obecním úřadě v 17 hodin.
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Zastupitelé schválili prodej pozemku p.č. 160/45 
o výměře 97m2 orná půda, pozemku p.č. 74/2 o vý-
měře 48m2 ostatní plocha, pozemku p.č. 74/4 o vý-
měře 39m2 ostatní plocha, vše za cenu 800 Kč/m2, 
který je v majetku obce Bolehošť zapsané na LV 
10001 k. ú. Bolehošť MUDr. Veronice Kecíkové, Ko-
lárovice 135, Slovenská republika.
2) pana Jaroslava Janoše o prodej pozemku. 

Záměr č. 2/2021 byl vyvěšen od 16. 2. 2021 
do 3. 3. 2021.

Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 22/2/2021
Zastupitelé schválili prodej pozemku p.č. 160/34 
o výměře 163m2 orná půda, pozemek p.č. 74/3 
o výměře 69m2 ostatní plocha, vše za cenu 800,- 
Kč/m2, který je v majetku obce Bolehošť zapsané 
na LV 10001 k. ú. Bolehošť panu Jaroslavu Janošo-
vi, Větrná 11, Rýmařov.
Bod č. 9: Schválení výpůjčky – Záměr č. 3/2021
Pan starosta seznámil přítomné se záměrem 
č. 3/2021 o bezúplatné výpůjčce části pozem-
ku p.č. 1616/1 o výměře 0,68m2 v k.ú. Bolehošť 
za účelem umístění automatu sloužícího k vydá-
vání zásilek tzv. „Z-BOX“ společnosti Zásilkovna 
s.r.o. Záměr č. 3/2021 byl vyvěšen od 16. 2. 2021 
do 3. 3. 2021.
Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 23/2/2021
Zastupitelé schválili bezúplatnou výpůjčku po-
zemku p.č. 1616/1 o výměře 0,68m2 v k.ú. Bolehošť 
za účelem umístění automatu sloužícího k vydá-
vání zásilek Z-BOX společnosti Zásilkovna s.r.o.
Bod č. 10: Schválení vydání Změny č. 1 Územní-
ho plánu Bolehošť 
Pan starosta předložil zastupitelům ke schválení 
vydání Změny č. 1 Územního plánu Bolehošť.
Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 24/2/2021
Zastupitelstvo obce Bolehošť na základě návrhu 
předloženého stavebním úřadem - životním pro-
středím Městského úřadu v Kostelci n. Orl.: 
I. Souhlasí s vyhodnocením výsledků projednání 

návrhu změny č. 1 územního plánu Bolehošť 
(viz. příloha č. 1)

II. Vydává Změnu č. 1 územního plánu Bolehošť, 
v souladu s § 6 odst. 5 písm. c), za použití 
ustanovení § 55 ve spojení s § 54 zákona č. 
183/2006 Sb., o územním plánování a staveb-
ním řádu, ve znění pozdějších předpisů (sta-
vební zákon) a v souladu s § 171 a následujících 
zákona č. 500/2004 Sb., správní řád, ve znění 
pozdějších předpisů, vypracovanou Ing. arch. 
Dagmar Vaníčkovou, a to po ověření podle § 54 
odst. 2 stavebního zákona, že návrh není v roz-
poru s Politikou územního rozvoje, ve znění 
aktualizací č. 1, 2, 3 a 5, se Zásadami územního 
rozvoje Královéhradeckého kraje ve znění ak-
tualizací č. 1, 2 a 4, se stanovisky dotčených 
orgánů ani se stanoviskem Krajského úřadu 
Královéhradeckého kraje čj. KUKHK-18775/
UP/2020 (Hav) ze dne 19.10.2020. 

Bod č. 11: Opravy infrastruktury v roce 2021
a) plocha pod kontejnery + parkovací místa 

u ZŠ. Nabídku předložila firma Hojný Pavel 
v ceně 104 812,70 Kč vč. DPH.

Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 25/2/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje nabídku pana Hoj-
ného na zhotovení plochy pod kontejnery a zpev-
něné plochy pro parkování před ZŠ a MŠ Bolehošť 
a pověřují starostu k zadání zhotovení díla.
b) rekonstrukce chodníku v Bolehošťské Lhotě – 

úsek od č.p. 29 po č.p. 26
 – pan starosta je pověřen k poptání více ceno-

vých nabídek 
c) oprava chodníku u obchodu s potravinami. 

Nabídku předložila firma Hojný Pavel v ceně 
214 315,33 Kč s DPH + výměna části starého 
vodovodu pod chodníkem. Výměnu provede 
provozovatel vodovodu společnost Aqua-
servis v ceně 202 539 Kč s DPH.

Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 26/2/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje opravu chodníku 

u potravin a provedení výměny části vodovodu 
pod tímto chodníkem.
d) zadání zpracování projektové dokumentace 

ke stezce k nádraží v úseku od č.p. 70 ke kři-
žovatce do Lipin. Nabídku předložila společ-
nost LEGENE, s. r. o. v ceně 128 260 Kč s DPH.

Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 27/2/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje zadání zpracová-
ní projektové dokumentace na stezku pro pěší 
od č.p.70, ke křižovatce do Lipin.
Bod č. 12: Výběrové řízení na  nového ředitele 
ZŠ a MŠ Bolehošť 
Pan starosta seznámil přítomné s oznámením 
paní ředitelky Mgr. Hany Boukalové o odstoupení 
z funkce ředitelky ZŠ a MŠ Bolehošť k 31. 7. 2021. 
Bude vyhlášeno výběrové řízení na tuto pozici. 
Bod č. 13: Ostatní
a) audit – seznámení s výsledkem auditu za rok 

2020 na obci 
b) zastupitelé projednali žádost o finanční pod-

poru Domova pro seniory Jitřenka - Opočno, 
s ohledem na rozpočet obce. Následně dal 
pan starosta hlasovat.

Hlasování: pro : 0 : proti 9
Usnesení č. 28/2/2021
Zastupitelé neschvalují finanční příspěvek pro 
Domov Jitřenka Opočno.
c) projekt tůní v obecním remízu – seznámení 

s projektem 
d) soudní spor s manželi Bajerovými o část 

pozemku p.č. 316/14 – byla podána žaloba 
na obec Bolehošť o vydržení části obecního 
pozemku

e) rozpočtové opatření č. 1 schválené starostou 
obce 28. 2. 2021 – na vědomí

Bod č. 14: Diskuze
Bod č. 15: Závěr
Starosta poděkoval přítomným za pozornost 
a zasedání v 18:20hod. ukončil.
Zápis byl vyhotoven dne: 5. 3.2021

Přítomni: 9 členů zastupitelstva
Omluveni:
Neomluveni:
Ověřovatelé zápisu: J. Baše, M. Máslo
Zapisovatelka: Zdeňka Andržová
Hosté:
Bod č.1: Zahájení
Zasedání zastupitelstva obce Bolehošť bylo za-
hájeno v 17.00 hodin starostou obce Jakubem 
Šimerdou. Zapisovatelkou byla jmenována 
Z. Andržová a ověřovateli zápisu byli jmenováni 
J. Baše a M. Máslo.
Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 1/3/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje zapisovatelku 
Z. Andržovou, ověřovatele zápisu J. Bašeho 
a M. Másla.
Bod č. 2: Schválení programu
Předsedající seznámil přítomné s návrhem pro-
gramu v souladu s pozvánkou předanou členům 
zastupitelstva a v souladu s informací zveřej-
něnou na úřední desce. Předsedající dal hlaso-
vat o návrhu programu včetně jeho doplnění 
a změn (bod č. 6, 8)
Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 2/3/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje navržený program 
zasedání.

Bod č.3: Kontrola usnesení ze zápisu č. 2/2021
Veškerá usnesení jsou v pořádku.
Bod č. 4: Opravy infrastruktury v roce 2021

 – a) oprava nejhorších úseků obecních komu-
nikací asfaltovou směsí včetně úpravy pod-
kladu 

 – opravu provede firma Swietelsky, Hradec 
Králové v celkové ceně 154.055,83 Kč.

Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 3/3/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje nabídku firmy Swi-
etelsky, Hradec Králové a pověřuje starostu k za-
dání realizace oprav.
b) rekonstrukce chodníku v Bolehošťské Lhotě – 

úsek od č.p. 29 po č.p. 26
nabídku zaslaly 3 firmy:
Hojný Pavel, Klášter nad Dědinou 
767.397,52 Kč s DPH
DMO Servis, Praha   
943.120,26 Kč s DPH
Štěpánek spol. s.r.o., Opočno 
841.667,40 Kč s DPH
Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 4/3/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje nabídku fi rmy Hojný 
Pavel na rekonstrukci chodníku v Bolehošťské Lho-
tě a pověřuje starostu k podpisu smlouvy o dílo.
Bod č. 5: Zaměření starých chodníků v obci a je-

jich převedení do majetku obce od KHK 
Zastupitelé projednali nabídku od firmy Geospol 
Dobruška na zaměření všech starých chodníků 
v obci. Chodníky budou následně bezplatně 
převedeny od KHK do majetku obce.
Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 5/3/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje zaměření starých 
chodníků v obci firmou Geospol Dobruška a ná-
sledné převedení do majetku obce od KHK. 
Bod č. 6: Návrh převodu silnice na  Habeši 
do majetku obce od KHK
Zastupitelům byl předložen návrh na převedení 
krajské silnice na Habeši do majetku obce. Za-
stupitelstvo s převodem nesouhlasí.
Bod č. 7: Průběh výstavby inženýrských 
sítí 15P, Kouty
Pan starosta seznámil přítomné s postupem pra-
cí na stavebních parcelách v Koutech. 
Bod č. 8: Průběh výstavby Multifunkčního hřiště 
Pokračování výstavby hřiště před obecním úřadem, 
seznámení s postupem zahájení dalších prací. 
Bod č. 9: Žádost manželů Čermákových 
Manželé Čermákovi podali žádost o vybudování 
odvodnění u pozemku p.č. 195. Odvodnění pro-
vedou na své náklady. Zastupitelstvo souhlasí 
s provedením odvodnění, s podmínkou uvedení 
pozemku po úpravách do původního stavu.

Zápis č. 3/2021 o průběhu zasedání obecního zastupitelstva konaného dne: 31. 3.2021 na obecním úřadě v 17 hodin.
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Hlasování: pro 0 : proti 9
Usnesení č. 6/3/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje žádost manželů 
Čermákových o vybudování odvodnění u pozem-
ku p.č. 195.
Bod č. 10: Schválení smlouvy s SSKHK
Zastupitelům byla předložena ke schválení 
smlouva o právu provést stavbu inženýrské sítě 
a omezení užívání nemovitosti s SSKHK. 
Hlasování: pro 0 : proti 9
Usnesení č. 7/3/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu s SSKHK 
o právu provést stavbu inženýrské sítěna omezení 
užívání nemovitosti a pověřuje starostu k podpisu 
smlouvy.

Bod č. 11: Přípravy nového vrtu na pitnou vodu 
Pan starosta seznámil přítomné s přípravou pra-
cí na novém vrtu. Byla získána dotace od MŽP 
ve výši 60% na průzkumný hydrogeologický vrt. 
Práce budou zahájeny v roce 2022. Zastupitelé 
berou informaci na vědomí.
Bod č. 12: Ostatní
a)stavební úpravy v MŠ Bolehošť – potřeba vy-

budování propojení místností v MŠ
b) opravy ČOV v ZŠ a MŠ – postup oprav na ČOV
c) úpravy terénu kvůli tekoucí vodě u pozemku 

p.č. 206/1 – budou provedena opatření 
d) odkup obecního pozemku v Lipinách – p. Láz-

nička, p. Schejbal – zastupitelé nesouhlasí 
s prodejem obecního pozemku

e) žádost o podporu Linky bezpečí – vzhledem 
k rozpočtu obce zastupitelé zamítají žádost 
o příspěvek

f ) oprava fasády na ZŠ a OÚ – budou provedeny 
opravy poničené fasády od ptactva na obec-
ních budovách 

Hlasování: pro : 0 : proti 9
Usnesení č.8/3/2021
Zastupitelé neschvalují finanční příspěvek pro-
Linku bezpečí. 
Bod č. 13: Diskuze
Bod č. 14: Závěr
Starosta poděkoval přítomným za pozornost 
a zasedání v 19:00hod. ukončil.

Přítomni: 9 členů zastupitelstva
Omluveni:
Neomluveni:
Ověřovatelé zápisu: J. Netík, R. Černý
Zapisovatelka: Zdeňka Andržová
Hosté:
Bod č.1: Zahájení
Zasedání zastupitelstva obce Bolehošť bylo 
zahájeno v 17.00 hodin starostou obce Jaku-
bem Šimerdou. Zapisovatelkou byla jmeno-
vána Z. Andržová a ověřovateli zápisu byli 
jmenováni J. Netík a R. Černý.
Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 1/4/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje zapisovatelku 
Z. Andržovou, ověřovatele zápisu J. Netíka 
a R. Černého.
Bod č. 2: Schválení programu
Předsedající seznámil přítomné s návrhem pro-
gramu v souladu s pozvánkou předanou členům 
zastupitelstva a v souladu s informací zveřej-
něnou na úřední desce. Předsedající dal hlaso-
vat o návrhu programu včetně jeho doplnění 
a změn (bod č. 5, 6, 7)
Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 2/4/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje navržený program 
zasedání.

Bod č.3: Kontrola usnesení ze zápisu č. 3/2021
Veškerá usnesení jsou v pořádku.
Bod č. 4: Schválení dodatku č. 2 ke  smlouvě 
o dílo - Stavoka Kosice
Pan starosta předložil zastupitelům ke schválení 
dodatku č. 2 ke smlouvě o dílo s firmou Stavoka 
Kosice. Po zohlednění všech více a méně prací 
bude odečtena částka 18 586,81,- Kč s DPH.
Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 3/4/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje dodatek č. 2 ke smlou-
vě o dílo s fi rmou Stavoka Kosice a pověřuje starostu 
k podpisu dodatku.
Bod č. 5: Schválení dodatku č. 2 ke  smlouvě 
o dílo - Jiří Huptych
Pan starosta předložil zastupitelům ke schvá-
lení dodatku č. 2 ke smlouvě o dílo s firmou 
J.I.H. Ing. Jiří Huptych. Po zohlednění všech více 
a méně prací bude přičtena částka 165 488,- Kč 
s DPH.
Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 4/4/2021
Zastupitelstvoobce schvaluje dodatek č. 2 ke smlou-
vě o dílo s fi rmou J.I.H. Ing. Jiří Huptych a pověřuje 
starostu k podpisu dodatku.
Bod č. 6: Smlouva o smlouvě budoucí - CETIN 
Zastupitelům byla předložena smlouva o smlou-
vě budoucí – zřízení služebnosti. Budoucí 

smlouvou zřídí Vlastník ve prospěch společnosti 
CETIN k částem Pozemků vyznačených Geo-
metrickým plánem služebnost umístění a pro-
vozování Komunikačního vedení a zařízení 
(„Služebnost“). 
Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 5/4/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o budoucí 
smlouvě zřízení služebnosti s firmou CETIN a po-
věřuje starostu k podpisu této smlouvy. 
Bod č. 7: Ostatní
a) petice proti kácení stromů u čp. 127 – Za-

stupitelé projednali předloženou petici proti 
kácení stromů v Koutech u čp. 127. Vzhledem 
k tomu, že jsou stromy v dobrém stavu a neo-
hrožují nijak majetek ani občany, rozhodli za-
stupitelé o nesouhlasu s kácením uvedených 
stromů.

Hlasování:pro : 0 : proti 7 : 
zdrželi 2 (Černý, Baše)
Usnesení č.6/4/2021
Zastupitelé neschvalují kácení stromů v Koutech 
u čp. 127.
Bod č. 8: Diskuze
Bod č. 9: Závěr
Starosta poděkoval přítomným za pozornost 
a zasedání v 18:00hod. ukončil.

Zápis č. 4/2021 o průběhu zasedání obecního zastupitelstva konané ho dne: 14. 4.2021 na obecním úřadě  v 17 hodin.

Přítomni: 9 členů zastupitelstva
Omluveni:
Neomluveni:
Ověřovatelé zápisu: J. Netík, R. Černý
Zapisovatelka: Zdeňka Andržová
Hosté:
Bod č.1: Zahájení
Zasedání zastupitelstva obce Bolehošť bylo zahá-
jeno v 17.00 hodin starostou obce Jakubem Šimer-
dou. Zapisovatelkou byla jmenována Z. Andržová 
a ověřovateli zápisu byli jmenováni A. Jelínková, 
H. Kučerová.
Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 1/5/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje zapisovatelku 
Z. Andržovou, ověřovatele zápisu A. Jelínkovou 
a H. Kučerovou.
Bod č. 2: Schválení programu
Předsedající seznámil přítomné s návrhem pro-
gramu v souladu s pozvánkou předanou členům 
zastupitelstva a v souladu s informací zveřej-
něnou na úřední desce. Předsedající dal hlaso-

vat o návrhu programu včetně jeho doplnění 
a změn (bod č. 12, 13, 14, 15, 16)
Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 2/5/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje navržený program 
zasedání.
Bod č. 3: Kontrola usnesení ze zápisu č. 4/2021
Veškerá usnesení jsou v pořádku.
Bod č. 4: Schválení smlouvy o smlouvě budoucí 
o zřízení věcného břemene – p.č. 1644/1
Zastupitelům byla předložena smlouva o smlou-
vě budoucí o zřízení věcného břemene se spo-
lečností ČEZ. 
Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 3/5/2021
Zastupitelstvoobce schvaluje smlouvu o smlou-
vě budoucí o zřízení věcného břemene a dohodu 
o umístění stavby se spol. ČEZ a pověřuje sta-
rostu k podpisu smlouvy. 
Bod č. 5: Smlouva o výpůjčce 
se Správou silnic Khk
Projednání smlouvy o výpůjčce pozemku se 

Správou silnic Khk při realizaci oprav chodníků 
včetně odvodnění – Bolehošťská Lhota v kopeč-
ku a u obchodu s potravinami.
Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 4/5/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o výpůjčce 
na pozemek p.č. 1642/1 a 1668/2 se Správou silnic 
Khk a pověřuje starostu k podpisu této smlouvy. 
Bod č. 6: Schválení smlouvy o pronájmu silnič-
ního pozemku se Správou silnic Khk
Zastupitelům byla předložena smlouva se Sprá-
vou silnic Khk o podmínkách užívání silničního 
pozemku ke stavební činnosti – oprav chodní-
ků – Bolehošťská Lhota v kopečku a u obchodu 
s potravinami. 
Hlasování : pro 9 : proti 0
Usnesení č.5/5/2020
Zastupitelé schvalují smlouvu o podmínkách uží-
vání silničního pozemku ke stavební činnosti se 
SsKhk a pověřují starostu k podpisu smlouvy.
Bod č. 7: Schválení dodatku č. 3 ke  smlouvě 
o dílo – Stavoka Kosice, 15P Kouty

Zápis č. 5/2021 o průběhu zasedání obecního zastupitelstva konaného dne: 6. 5.2021 na obecním úřadě v 17 hodin.
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Pan starosta předložil zastupitelům ke schválení 
dodatek č. 3 ke smlouvě o dílo s fi rmou Stavoka 
Kosice. Smluvní strany se dohodly na tom, že před-
mět díla se mění na základě změnového listu ZL 
č. 3, který je jako nedílná příloha součástí tohoto 
dodatku a kterým dochází k rozšíření množství 
parkovacích míst o dalších pět zálivů.
Nová cena díla bez DPH: 10 587 689,78  Kč
Navýšení o 144 977,72 Kč bez DPH
Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 6/5/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje dodatek č. 3 ke smlou-
vě o dílo s fi rmou Stavoka Kosice a pověřuje starostu 
k podpisu dodatku.
Bod č. 8: Oprava kanalizace v Lipinách
Zastupitelé projednali nutnost opravy části 
dešťové kanalizace v Lipinách směrem ke hři-
šti. Kanalizace je v úseku cca 40m nefunkční. 
Pan starosta poptá cenové nabídky na opravu 
kanalizace.
Bod č. 9: Schválení závěrečného účtu obce a závěr-
ky obce za rok 2020 + schválení závěrky ZŠ a MŠ 
Bolehošť za rok 2020 + návrh na rozdělení HV
Závěrečný účet obce za rok 2020 byl zveřejněn 
od 19. 4. do 6. 5. 2021 jeho součástí je zpráva 
o přezkoumání hospodaření za rok 2020. 
Hlasování: pro 9 : proti 0
Usnesení č. 7/5/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje závěrečný účet 
obce za rok 2020 bez výhrad.
Účetní závěrka obce za rok 2020 byla předlože-
na zastupitelům obce ke schválení.
Hlasování: pro 9 (Jakub Šimerda, Petr Prause, 
Jan Baše, Alena Jelínková, Hana Kučerová, Miro-
slav Máslo, Ivo Šimerda, Roman Černý, Jiří Netík) 
Proti: 0
Usnesení č. 8/5/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje účetní závěrku 
obce za rok 2020.
Účetní závěrka ZŠ a MŠ Bolehošť za rok 2020 
byla předložena zastupitelům obce ke schválení, 
dále byl předložen návrh na rozdělení hospodář-
ského výsledku ZŠ a MŠ Bolehošť za rok 2020. 

Hospodaření roku 2020 skončilo ziskem ve výši 
74.633,26 Kč.
Hlasování: pro 9 (Jakub Šimerda, Petr Prause, 
Jan Baše, Alena Jelínková, Hana Kučerová, Miro-
slav Máslo, Ivo Šimerda, Roman Černý, Jiří Netík) 
Proti: 0
Usnesení č. 9/5/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje účetní závěrku ZŠ 
a MŠ za rok 2020 a dále schvaluje převedení zisku 
ve výši 74.633,26 Kč do rezervního fondu ZŠ a MŠ 
Bolehošť. 
Bod č. 10: Příprava projektu stezky k nádraží 
Zastupitelé projednali návrh projektu stezky 
k nádraží. Zastupitelé návrh berou na vědomí.
Bod č. 11: Projekt odkanalizování obce 
Zastupitelé byli seznámeni s hotovým projektem 
1. etapy odkanalizování obce. Dále bude v řešení 
získání pozemků pro komunikaci a umístění čis-
tírny odpadních vod.
Bod č. 12: Projekt nového vrtu na pitnou vodu 
Pan starosta navrhl přítomným možnou spolu-
práci při projektu nového vrtu na pitnou vodu se 
společností CEP Hradec Králové. Zastupitelé be-
rou informaci na vědomí a se spoluprací souhlasí.
Bod č. 13: Dopravní značení při plánovaných 
opravách chodníků 
Bylo projednáno zapůjčení dopravního značení 
při plánovaných opravách chodníků od firmy 
Inka. Zastupitelé souhlasí se zapůjčením do-
pravního značení.
Bod č. 14: Návrh na  technický dozor investora 
k opravám chodníků
Pan starosta předložil návrh na zajištění technic-
kého dozoru investora při plánovaných opravách 
chodníků v obci. Zastupitelé s návrhem souhlasí.
Bod č. 15: Darovací smlouva ve prospěch obce 
Zastupitelé projednali návrh darovací smlouvy 
s panem To Thi Gam a paní Pham Xuan Hoai 
na pozemek p.č. 1816 vzniklý oddělením z po-
zemku p. č. 27/1 dle GP - 448-41/2021, kde obec 
bude jako obdarovaná. Jedná se o veřejné pro-
stranství, na kterém je umístěn chodník a část 
silniční komunikace.

Hlasování: pro 9 : proti 0 
Usnesení č.10/5/2021
Zastupitelé schvalují darovací smlouvu na poze-
mek p. č. 1816 vzniklý oddělením z pozemku p. č. 
27/1 dle GP – 448-41/2021 od pana To Thi Gam 
a paní Pham Xuan Hoai do vlastnictví obce.
Bod č.16:Ostatní
a) Starosta seznámil přítomné s návrhem úpla-

ty za umístění žáka v MŠ pro školní rok 
2021–2022. Výpočet dle nákladů MŠ v před-
chozím roce vychází 255,83 Kč/dítě. Zastupi-
telé souhlasí s částkou 250 Kč.

Hlasování: pro 9 : proti 0 
Usnesení č.11/5/2021
Zastupitelé schvalují výši úplaty na žáka 
v MŠ Bolehošť na školní rok 2021/2022 ve výši 
250,- Kč/měsíc.
b) konkurs na ředitele/ředitelku ZŠ a MŠ Bole-

hošť – seznámení s podanými přihláškami
c) oprava oplocení u ČOV v ZŠ a MŠ – bude insta-

lována nová brána, která umožní přístup tech-
niky k ČOV v případě potřeby i v budoucnu

d) pořízení mobiliáře pro ZŠ a MŠ – výběr no-
vého herního prvku na zahradu školy a změ-
na umístění dřevěné venkovní učebny, která 
bude pořízena z dotace SZIF

e) detaily ke stavbě víceúčelového hřiště – po-
stup prací na stavbě 

f ) žádost o odkup a směnu obecního pozemku – 
J. Stodůlka – bude vyvěšen záměr

g) návrh na přípravu projektu rekonstrukce malé 
vodní nádrže v Bol. Lhotě – možnost získá-
ní dotace, budou poptány cenové nabídky 
na projektovou dokumentaci

h) Rozpočtová opatření č. 2, 3, 4, 5 schválená 
starostou obce – zastupitelé berou na vědomí 

Bod č. 17: Diskuze
Bod č. 18: Závěr
Starosta poděkoval přítomným za pozornost 
a zasedání v 19:00hod. ukončil.

Přítomni: 7 členů zastupitelstva
Omluveni: Baše J. – zaměstnání, 
Šimerda I. – zdravotní důvody
Neomluveni:
Ověřovatelé zápisu: M. Máslo, P. Prause
Zapisovatelka: Zdeňka Andržová
Hosté:
Bod č.1: Zahájení
Zasedání zastupitelstva obce Bolehošť bylo 
zahájeno v 17.00 hodin starostou obce Jaku-
bem Šimerdou. Zapisovatelkou byla jmeno-
vána Z. Andržová a ověřovateli zápisu byli 
jmenováni M. Máslo, P. Prause.
Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 1/6/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje zapisovatelku 
Z. Andržovou, ověřovatele zápisu M. Másla 
a P. Prauseho.
Bod č. 2: Schválení programu
Předsedající seznámil přítomné s návrhem pro-
gramu v souladu s pozvánkou předanou členům 
zastupitelstva a v souladu s informací zveřej-
něnou na úřední desce. Předsedající dal hlaso-
vat o návrhu programu včetně jeho doplnění 
a změn (bod č. 4, 16)
Hlasování: pro 7 : proti 0

Usnesení č. 2/6/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje navržený program 
zasedání.
Bod č.3: Kontrola usnesení ze zápisu č. 5/2021
Veškerá usnesení jsou v pořádku.
Bod č. 4: Schválení dodatku č. 4 ke  smlouvě 
o dílo - Stavoka Kosice
Pan starosta předložil zastupitelům ke schválení 
dodatek č. 4 ke smlouvě o dílo s firmou Stavoka 
Kosice. Po zohlednění všech více prací bude na-
výšena částka o 207.150,94 Kč s DPH. Vícepráce 
souvisí s posílením konstrukce zpomalovacích 
prahů ze zámkové dlažby. Podkladní vrstva pod 
dlažbou bude zhotovena z armovaného betonu. 
V projektu byly tyto konstrukce nedostatečně 
dimenzovány pro přejezdy těžké techniky.
Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 3/6/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje dodatek č. 4 ke smlou-
vě o dílo s fi rmou Stavoka Kosice a pověřuje sta-
rostu k podpisu dodatku.
Bod č. 5: Zadání veřejné zakázky – zdroj pitné 
vody
Zastupitelé projednali podmínky zadání veřejné 
zakázky – „Vybudování zdroje pitné vody obci 
Bolehošť“ a stanovili komisi pro výběrové řízení 

v počtu 3 členů a 1 náhradníka.
Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 4/6/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje zadání veřejné za-
kázky „Vybudování zdroje pitné vody v obci Bole-
hošť“ a pověřuje starostu k zadání této zakázky.
Návrh výběrové komise (Šimerda J, Prause 
P. Máslo M.), náhradník Černý R.
Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 5/6/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje výběrovou komisi 
v počtu 3 členů: Šimerda Jakub, Prause Petr, 
Máslo Miroslav
Náhradník: Černý Roman
Bod č. 6: Zadání veřejné zakázky – „Výstavba 
chodníku v obci Bolehošť – část 3“ a stanovení 
výběrové komise
Výběrové řízení se prozatím zadávat nebude.
Počká se na vypsání vhodných dotačních titulů.
Bod č. 7: Výběr zhotovitele opravy dešťové ka-
nalizace v Lipinách
Pan starosta předložil zastupitelům nabídku 
na opravu dešťové kanalizace od firmy Hojný. 
Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 6/6/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje zhotovitele opravy 

Zápis č. 6/2021o průběhu zasedání obecního zastupitelstva konaného dne: 14. 6.2021 na obecním úřaděv 17 hodin.
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dešťové kanalizace v Lipinách firmu P. Hojného 
a pověřuje starostu k zadání realizace opravy. 
Bod č. 8: Poptávkové řízení – „Přístavba a sta-
vební úpravy ZŠ a MŠ Bolehošť“
Zastupitelé projednali zaslané nabídky od 7 fi-
rem na přístavbu ZŠ a MŠ Bolehošť a rozhodli se 
prozatím žádnou nabídku nevybrat. 
Bod č. 9: Pořízení zahradní techniky
Pan starosta předložil přítomným požadavek 
na zakoupení nové zahradní techniky pro údrž-
bu zeleně v obci. Zastupitelé požádali o zajištění 
cenových nabídek.
Bod č. 10: Převod finančních prostředků z  re-
zervního fondu ZŠ a MŠ Bolehošť
Návrh na převod finančních prostředků z rezerv-
ního fondu ZŠ a MŠ Bolehošť do investičního 
fondu.
Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 7/6/2021
Zastupitelé obce schvalují převod finančních 
prostředků z rezervního fondu ZŠ a MŠ Bole-
hošť ve výši 60.000,- Kč do investičního fondu 
ZŠ a MŠ Bolehošť.
Návrh na převod finančních prostředků z inves-
tičního fondu ZŠ a MŠ Bolehošť do rozpočtu 
obce Bolehošť.
Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 8/6/2021
Zastupitelé obce schvalují převod fi nančních pro-
středků z investičního fondu ZŠ a MŠ Bolehošť 
do rozpočtu obce Bolehošť ve výši 60.000 Kč.
Bod č. 11: Pořízení mobiliáře pro ZŠ a MŠ Bolehošť
Zastupitelé byli seznámeni s návrhem zakoupe-
ní herního prvku na zahradu ZŠ a MŠ Bolehošť. 
Herní prvek byl vybrán po domluvě se základní 
školou. 
Bod č. 12: Poptávkové řízení pro venkovní 
učebnu ZŠ a MŠ Bolehošť
Pan starosta předložil zastupitelům 3 nabídky 
na zhotovení venkovní učebny v ZŠ a MŠ Bolehošť.
Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 9/6/2021
Zastupitelstvoobce schvaluje nabídku firmy ARX 
TRADE na zhotovení venkovní učebny v ZŠ a MŠ 
Bolehošť.
Bod č. 13: Cenové nabídky na  projekt „Rekon-
strukce malé vodní nádrže ve Lhotě“
Pan starosta oslovil 2 firmy na vypracování pro-
jektové dokumentace rekonstrukce malé vodní 
nádrže v Bolehošťské Lhotě. Dále byl předložen 
návrh na podání žádosti o dotaci na projektovou 
dokumentaci z KHK.
Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 10/6/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje nabídku firmy 

p. Štěničky a pověřuje starostu k zadání vypra-
cování projektu. 
Podání žádosti o dotaci z KHK.
Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 11/6/2021
Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti 
o dotaci z KHK a pověřuje starostu k podání této 
žádosti.
Bod č. 14: Návrh na směnu pozemku p. Stodůlka 
Pan starosta seznámil přítomné s  žádos-
tí o  směnu pozemků s  p.  Stodůlkou. Záměr č. 
4/2021 byl vyvěšen od 18. 5. 2021 do 2. 6. 2021.
Hlasování: pro 7 . proti 0
Usnesení č. 12/6/2021
Zastupitelé schválili směnu části pozemku p. č. 
398/1 označené jako díl a) o výměře 110 m2, části 
pozemku p.č. 398/9 označené jako díl b) o vý-
měře 44 m2 a části pozemku p.č. 398/10 označe-
né jako díl d) o výměře 1 m2 ve vlastnictví obce 
Bolehošť za část pozemku p.č. 1813 označenou 
jako díl h) o výměře 6 m2 ve vlastnictví Jakuba 
Stodůlky. Vyrovnání rozdílu ve výměře směňo-
vaných pozemků tj. 149 m2 bude ve prospěch 
obce Bolehošť doplaceno v částce 100 Kč/m2. 
Pan Stodůlka uhradí poplatek za návrh na vklad 
do katastru nemovitostí v částce 2000 Kč.
Bod č. 15: Pohledávky za  bývalým nájemcem 
obecního hostince
Zastupitelé se shodli na pokračování vymáhání 
dluhu za bývalým nájemcem obecního hostince 
p. Bednářem – firma Arlie Paradice s.r.o. Bude 
požádáno o uvalení exekuce.
Bod č. 16: Schválení smlouvy o poskytnutí do-
tace ze SFŽP 
Pan starosta předložil zastupitelům ke schválení 
smlouvu o poskytnutí dotace ze SFŽP v částce 
98 345 Kč na výsadbu stromů, která proběhla 
v roce 2019/2020.
Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 13/6/2021
Zastupitelé schvalují smlouvu č. 1190900147 
o poskytnutí podpory ze Státního fondu životní-
ho prostředí České republiky. 
Bod č.17:Ostatní
a) pověření finančního a kontrolního výboru 

ke kontrole za 2. pol. 2020 na OÚ 
b) terénní úpravy v okolí multifunkčního hřiště – 

zajistí firma p. Hojného
c) pověření k zastupování obce na VH společ-

nosti AQUA SERVIS, a.s. Rychnov nad Kněž-
nou byl navržen starosta obce Jakub Šimerda

Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 14/6/2021
Zastupitelé obce pověřují starostu Jakuba Ši-
merdu k zastupování obce na valné hromadě 

AQUA SERVIS, a.s. Rychnov nad Kněžnou. 
d) výsledek konkurzu na ředitele/ředitelku ZŠ – 

vybrána byla Mgr. Hana Špatenková
e) schválení daru pro Mgr. Boukalovou jako po-

děkování za výkon funkce ředitelky v ZŠ a MŠ 
Bolehošť

f ) opravy obecních komunikací – byly provedeny 
opravy tryskovou metodou

g) schválení žádosti o výjimku pro odpálení oh-
ňostroje – p. Netík čp. 33

Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 15/6/2021
Zastupitelé obce schvalují žádost o výjimku pro 
odpálení ohňostroje.
h) žádost obce Ledce o smluvní zajištění požár-

ní ochrany – po konzultaci se zástupci SDH 
Bolehošť a HZS Rychnov nad Kněžnou bude 
žádost neschválena.

Hlasování: pro 6 : proti 0 : zdržel 1 Prause
Usnesení č. 16/6/2021
Zastupitelé obce neschvalují žádost obce Ledce 
o smluvní zajištění požární ochrany.
i) budoucnost obecní knihovny – možnosti zvý-

šení zájmu o návštěvnost místní knihovny
j) kulturní akce – návrh na pořádání akce v rámci 

dokončenímultifunkčního hřiště během srp-
na, Gulášové slavnosti jsou odloženy na rok 
2022

k) výjimky ze stavebních regulativů pro lokalitu 
Kouty

Žádost manželů Andrysových o výjimku z regu-
lativů – jiný než doporučovaný sklon střechy
Hlasování: pro 7 : proti 0 
Usnesení č. 17/6/2021
Zastupitelé obce schvalují žádost manželů An-
drysových o výjimku z regulativů pro lokalitu 
Kouty.
Žádost pana Zítky o výjimku z regulativů – barva 
střešní krytiny 
Hlasování: pro 6 : proti 0 : zdržel 1 Černý
Usnesení č. 18/6/2021
Zastupitelé obce neschvalují žádost pana Zítky 
o výjimku z regulativů pro lokalitu Kouty.
l) havarijní stav silničních propustků přes Be-

zedný potok - seznámení s postupem řešení, 
do konce tohoto roku by měl Státní pozemko-
vý úřad zajistit projektovou dokumentaci pro 
provedení oprav

m) Rozpočtová opatření č. 6 schválená starostou 
obce – zastupitelé berou na vědomí 

Bod č. 18: Diskuze
Bod č. 19: Závěr
Starosta poděkoval přítomným za pozornost 
a zasedání v 19:20hod. ukončil.

Rozpočet pro rok 2021

Hospodaření za rok 2020 skončilo přebytkem: příjmy 12 978 107 Kč 
a výdaje 11 563 899 Kč. Přebytek tedy činil 1 414 208 Kč. Do výsledku 
hospodaření se nepočítají splátky dlouhodobých úvěrů, které byly 
ve výši 1 128 000 Kč.
Rozpočet pro rok 2021 byl přijat jako schodkový ve výši: pří-
jmy 21 156 552 Kč a výdaje 25 892 604 Kč. Rozpočet byl schvá-
len se zapojením zůstatku na účtu z minulého roku, který činil 
k 31. 12. 2020 6 373 801 Kč.

Schválený rozpočet roku 2021 je jak na příjmové, tak výdajové 
stránce rekordní. Na příjmové straně se mimo běžné daňové pří-
jmy počítá zejména s výnosy z prodeje 15 stavebních parcel v Kou-
tech. Celková plánovaná suma z prodeje stavebních pozemků 
je 12 355 200 Kč.
Do příjmů se v rozpočtu nepočítají dotační prostředky, které le-
tos postupně čerpáme na dvě velké investiční akce – výstavba 
inženýrských sítí v Koutech a víceúčelového hřiště. Projeví se až 

 Z naší obce
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v závěrečném účtu daného roku. Dohromady načerpáme přibližně 
10 000 000 Kč. Celkové příjmy do obecního rozpočtu tedy v letoš-
ním roce přesáhnou 30 000 000 Kč.
Ve výdajích se kromě výše uvedených investičních akcí a běžných 
výdajů na provoz projeví zejména opravy vodovodu či chodníku 
v Bolehošťské Lhotě a u obchodu s potravinami, opravy komunika-
cí, dále rekonstrukce části dešťové kanalizace v Lipinách, pořízení 
mobiliáře školní zahrady, a také peníze určené na projektové doku-
mentace k budoucím investičním akcím.
Vzhledem k velkému přebytku volné hotovosti na účtu obce roz-
hodlo zastupitelstvo na svém červencovém zasedání o úplném 

splacení obou úvěrů vůči České spořitelně. Nesplacená jistina 
obou úvěrů činila přibližně 4 650 000 Kč. Z toho 690 000 Kč byl 
zůstatek úvěru na rekonstrukci obecního úřadu, výstavbu nové 
hasičárny a zázemí pro technické služby obce. Tento úvěr by byl 
doplacen v roce 2022. Druhý nesplacený úvěr se zůstatkem ve výši 
3 960 000 Kč sloužil k nákupu pozemků pro stavební parcely 
v Koutech a byl by splacen až v roce 2026. Tímto krokem ušetří 
obecní pokladna desetitisíce na úrocích ročně. Pro tuto chvíli je 
tedy obec bez dluhů.

Jakub Šimerda

Zpevněná plocha u školy

První letošní investicí obce bylo vybudování zpevněné plochy 
u školy. Ta slouží jako parkoviště pro čtyři automobily. Na druhé 
části této plochy, za autobusovou zastávkou, je umístěna část kon-
tejnerů na tříděný odpad. Jejich původní umístění před zastávkou 
nevypadalo vůbec dobře. Vzhledem k tomu, že je za čekárnou více 
místa, přidal se ještě jeden pár nádob na papír a plast.
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Zpevněná plocha byla vybudována na obecním pozemku a z části 
na pozemku pana Kolowrata-Krakowského, vlastníka rybníku Baba 
a přilehlých pozemků. Obec s ním uzavřela smlouvu o bezplatné 
výpůjčce na dobu neurčitou.

Díky této investici vypadá okolí školy zase o něco lépe. Vyřešil se 
také občasný nedostatek parkovacích míst pro zaměstnance a ná-
vštěvníky. Realizaci zajistila firma pana Hojného a stála 105 000 Kč.

Jakub Šimerda

Rekonstrukce železničního přejezdu a opravy na nádraží

Železniční přejezd směrem na Očelice byl v dubnu tohoto roku kom-
pletně zrekonstruován. Práce se týkaly opravy železničního svršku, 
vozovky a samotného přejezdu, který byl ve značně havarijním sta-
vu. A co je nejdůležitější, na dříve nechráněném přejezdu je nově 
nainstalováno světelné i zvukové zabezpečovací zařízení a závory. 

Vše je řízeno automaticky při průjezdu vlaku. V minulosti zde došlo 
k několika nehodám, kdy došlo ke srážce vlaku a osobního vozidla 
či traktoru. Díky zabezpečovacímu zařízení by se těmto nehodám 
mělo v budoucnu předejít.
Další investice se týkala úprav veřejného prostranství u nádraží, 
které slouží pro vlakové cestující. Ta spočívala v opravě části pří-
stupového chodníku k nástupišti a plochy, kde je umístěn kolostav. 
Jeden z kolostavů byl odstraněn a druhý opraven. Na nevyhovují-

cí technický stav zázemí nádraží upozornila v loňském roce obec 
a požádala Správu železnic o nápravu. Co nás však velmi mrzí, je 
odstranění historického oplocení, které oddělovalo nástupiště 
od chodníku podél budovy nádraží. V dopise, který jsme obdrželi 
od Správy železnic bylo avizováno, že toto oplocení bude ošetřeno 
nátěrem a zachováno. Bohužel hned během prvních dní stavebních 
prací došlo k tomu, že se oplocení odřezalo a skončilo ve šrotu. 
V našem dopise jsme také požadovali otevření veřejného WC, jak 
tomu v minulosti bylo. Že se nám v okolí nádražní budovy objevují 
exkrementy však zástupce Správy železnic netrápí.

Jakub Šimerda



BOLEHOŠŤSKÝ ZPRAVODAJ    1 / 2021

12

Opravy komunikací

Poslední zima přinesla více mrazivých dní, než na kolik jsme byli 
v posledních letech zvyklí. To se samozřejmě projevilo na stavu 
obecních i krajských silnic. Proto jsme hned po příchodu jara ob-
jednali nejnutnější opravy. Ty se uskutečnily ve vytipovaných úse-
cích vyfrézováním a položením asfaltového koberce. Opravy přišly 
na 154 000 Kč a zajistila je firma Swietelsky. Tato technologie byla 
použita v Koutech a v ulici Pod Rybníky. 
Opravy menších nerovností a výtluků tryskovou metodou provedla 
stejně jako v minulém roce společnost Roadmedic ze Šumperka. 
Tento způsob oprav stál 141 751 Kč. 
Oprav hlubších výtluků na krajských silnicích jsme se nedočkali 
ještě ani v polovině srpna. Upozorňovali jsme zejména na stav kři-
žovatky u obecního hostince. Bylo jasné, že se opravy hned tak ne-
dočkáme, a tak jsme toto kritické místo nechali opravit již v květnu 
na vlastní náklady, a to pomocí tryskové metody.
Opravy tryskovou metodou Turbo jsou obecně velmi neoblíbené. 
Na komunikacích zůstává po nějakou dobu štěrk, který může být 
zejména pro motorkáře nebezpečný. Ani životnost těchto oprav se 
nemůže rovnat tomu, když se silnice odfrézuje a položí nová bale-
ná – to je však velmi drahé. Aktuálně zkoumáme další možnosti, 
jak komunikace opravovat.

Jakub Šimerda
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Oprava kanalizace v Lipinách

Zastupitelé z Lipin upozornili na možnost ucpané kanalizace smě-
rem ke hřišti Pod Lípou. Uskutečnily se neúspěšné pokusy o vyčiš-
tění a také se nechala udělat kamerová zkouška. Ta ukázala, že je 
potrubí propadlé. Kromě toho hned vedle kanalizace rostla vzrostlá 
vrba, jejíž kořeny si našly cestu do nepevných spojů betonového ka-
nalizačního potrubí. Kořeny vrby několik dílů potrubí zcela prorostly 
a znemožnily odtok vody. Bylo tedy nutné přistoupit k rekonstrukci 
asi 40m úseku kanalizace. Náletové dřeviny a vrba byly odstraněny 
včetně pařezů. Betonové potrubí se nahradilo plastovým s uložením 
do pískového lože.
Vzhledem k tomu, že bylo potrubí ucpané již delší dobu, musel 
se objednat čistící vůz Aquaservisu, který kanalizaci vyčistil i dále 
proti směru odtoku v délce 150m. V návaznosti na to bylo nutné 
vyčistit i zanesený odvodňovací příkop, kam kanalizace vytéká.
Celá oprava, včetně čištění, přišla na téměř 170 000 Kč. Opravu za-
jistila firma pana Hojného.

Jakub Šimerda

Investice do infrastruktury pro pěší a vodovodu

Dle původního plánu se v letošním roce 
mělo začít s výstavbou nového úseku chod-
níku v Bolehošťské Lhotě. Obec měla opět 
požádáno o dotaci vypsanou Královéhra-
deckým krajem. Vlivem úsporných opatření, 
které Královéhradecký kraj přijal jako reak-
ci na covidovou pandemii, došlo ke snížení 
alokace na dotační program určeným pro 
rozvoj venkova o polovinu. Z tohoto důvodu 
jsme zůstali v tzv. „zásobníků projektů“, ač-
koli jsme formálně všechny podmínky splni-
li. Peníze jsme tedy pro letošní rok nezískali.
Z výše uvedeného důvodu jsme se rozhodli 
vyčkat na další vhodné dotační výzvy, které 
by stejně jako v minulých letech významně 
snížily náklady na výstavbu infrastruktury 
pro pěší. Proto se v září znovu pokusíme 
požádat o fi nanční prostředky na první úsek 
z místní akční skupiny NAD ORLICÍ, která 
nás podpořila v roce 2019. Na druhý úsek 
znovu požádáme v prosinci z programu 
obnovy venkova Královéhradeckého kraje, 
který je vypisován každoročně. Pracovně je 
tedy celá stavba rozdělena na dva úseky. 
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První úsek naváže na rekonstruovaný chodník u č.p. 26. Dále povede 
až k č.p. 22, kde přejde na druhou stranu a naváže na chodník u za-
stávky. Druhý úsek naváže na současný chodník u č.p. 9 a povede až 
na konec obce u č.p. 65. Na oba úseky této stavby má obec pravo-
mocné stavební povolení.
Peníze jsme sice nezískali, investice do infrastruktury pro pěší se však 
ani letos nezastavily. Stará část chodníku v Bolehošťské Lhotě mezi 
č.p. 29 a 26 byla v havarijním stavu. Provizorní opravy by neměly žádný 
dlouhodobý význam. Přistoupili jsme tedy ke kompletní rekonstrukci. 
Z výběrového řízení vzešla vítězná fi rma pana Hojného, která nabídla 
částku 767 397 Kč s DPH. Opravený úsek měří cca 140 m. Druhá letošní 
investice právě probíhá u obchodu s potravinami.
Obě opravy znovu předcházela výměna starého litinového vodovo-
du o celkové délce cca 200 m, a to právě v trase rekonstruovaných 
částí chodníku. Při pracích na vodovodu došlo také k vybudování 
4 vodovodních přípojek u dosud nepřipojených nemovitostí. Inves-
tovaná suma na výměnu vodovodu překročila částku 700 000 Kč.

Jakub Šimerda

Co nového ve škole

S novým školním rokem nás čekají velké 
změny. Po více jak 25 letech odchází z po-
stu ředitelky Základní a mateřské školy Bo-
lehošť paní Mgr. Hana Boukalová. Dovolte 
mi, abych jí poděkoval za její dlouholetý 
přínos pro vzdělání dětí v naší obci a kultur-
ní obohacení vystoupením dětí ze základní 
a mateřské školy při společenských akcích. 
Paní Boukalová vedla školu vždy s velkou 
odpovědností. Za poslední 3 roky, kdy jsem 
měl možnost s ní spolupracovat, jsem velmi 
vděčný. Shodou okolností jsem také nastu-
poval do 1. třídy základní školy ve stejném 
roce, kdy převzala post ředitelky po mé ba-
bičce Evě Šimerdové. Přejeme zasloužený 
odpočinek a co nejméně starostí.
Novou ředitelkou se stala paní Mgr. Hana 
Špatenková. Výběrová komise ji zvolila jako 
nejvhodnějšího uchazeče ze 3 kandidátů. 
Paní Špatenková má s vedením školy bohaté 
zkušenosti. Od roku 2012 působí jako ředi-
telka školy v Nechanicích. Svoji profesní ka-
riéru by ráda dokončila na menší škole, jako 
je ta naše. Dojíždět k nám bude z Hradce 
Králové. Věříme, že se jí v naší obci bude líbit 
a přejeme hodně štěstí.

Na školní zahradě je nainstalován nový her-
ní prvek – lanová pyramida. Ta bude dětem 
sloužit nejenom k zábavě, ale i zlepšení je-
jich pohybových schopností.
Nové vybavení bylo pořízeno i pro školní 
kuchyň. Konkrétně jde o nerezovou škrab-
ku na kořenovou zeleninu výrobce Gas-
ztrometal, lapač škrobu a nerezový stůl 

s mycím dvoudře-
zem. K umývání 
škrabky poslouží 
také praktická spr-
cha. A to není vše.
Během září bude 
na školní zahradě 
postavena dřevěná 
venkovní učebna 
o rozměru 5x7  m, ale 
o tom až příště. Obě 
zmíněné věci budou 
spolufinancovány 
pomocí dotačního 
titulu přes místní 
akční skupinu NAD 
ORLICÍ.

Jakub Šimerda
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Chceme to mít hezké

Nová technika
V minulých letech byly na školní zahradě a v okolí pomníku vy-
sázeny živé habrové ploty a okrasné keře. Ty již pěkně odrůstají, 
a tak jsme pořídili odpovídající techniku pro jejich údržbu. Na do-
poručení pana Másla se zakoupila profesionální bateriová zahrad-
ní technika značky Milwaukee. Plotostřih se dvěma bateriemi 
a rychhlonabíječkou, byl doplněn také o fukar. Ten bude potřebný 
při úklidu listí z umělého povrchu hřiště před obecním úřadem. 
Plotostřih jsme již otestovali, funguje skvěle. Technika s baterií 
je sice o něco těžší, ale zase neřešíte tahání elektrického kabelu. 
Výhodou baterií je jejich univerzálnost pro různou zahradní tech-
niku, není problém v budoucnu přikoupit další.

Upravená obec
Mechanické čištění chodníků a krajnic chemie nenahradí. O to se 
během léta starají dva brigádníci. Patrik Štekl z Habeše pracuje 
pro obec třetím rokem a letos poprvé Martin Cvejn. Práce jim jde 
pěkně od ruky, kluci se snaží. Využili jsme je i na jiné práce. V pří-
padě potřeby jsou k ruce našemu stálému zaměstnanci Martinu 
Záleskému a Josefu Hrnčířovi ze Semechnic, který kromě třech 
zimních měsíců pracuje pro obec na plný úvazek. Mimo zimní mě-
síce je tu pro dva zaměstnance práce dostatek.

Sekat, či nesekat?
Moderní praxí ve městech a obcích je nesekat travnaté plochy tak 
často. Zejména ty, které nejsou intenzivně využívané pro pohyb 
lidí. I tady se o to snažíme a přináší to své výsledky. Pokud necháte 
rozkvetlé byliny vysemenit, další roky se jejich počet zvýší a z ne-
záživného trávníku se může stát květnatá louka. Dalším vhod-
ným způsobem údržby je nesekat travnaté plochy celé najednou, 
ale postupně na etapy, aby vždy někde zůstala vysoká tráva. 
Na druhou stranu rozhodně není správné nesekat vůbec. Takové 
plochy mohou zarůst konkurečně silnými plevely, jako jsou např. 
kopřivy, kterých se obtížně zbavuje.
Rozkvetlé plochy plné kvetoucích bylin nejsou pěkné jenom 
na pohled, ale poskytují útočiště a potravní nabídku pro hmyz 
a následně pro zpěvné ptactvo, obojživelníky, hady, či malé savce. 
Mimo to se ve vysoké trávě mnohem lépe drží voda ve formě ranní 
rosy. Nesečené plochy fungují jako klimatizace díky odparu vody, 
stejně jako stromy. Však se podívejte na přiložený obrázek vytvo-
řený pomocí termokamery, jaký je teplotní rozdíl za slunečného 
letního dne mezi jednotlivými prostředími v našem okolí. O roz-
pálených asfaltových plochách se netřeba zmiňovat, ale člověka 
mnohdy překvapí, jaký je rozdíl mezi posečenou a neposečenou 
loukou. Stejné postupy je možné aplikovat i na našich zahradách, 
to už je na každém z nás.

Jakub Šimerda
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Výstavba inženýrských sítí v Koutech

Příprava inženýrských sítí a komunikací v Koutech jde podle plánu. 
Vodovod, dešťová i splašková kanalizace jsou včetně domovních pří-
pojek kompletně hotové. Připraven je také rozvod veřejného osvětlení 
a rozhlasu. Jediné, co chybí, je rozvod elektřiny. To má však kompletně 
v režii společnost ČEZ Distribuce, a. s. Na srpen a září je v plánu po-
kládka asfaltového povrchu, závěrečné terénní úpravy kolem obrub 
a osetí travním semenem. Posledními pracemi na komunikaci bude 
vybudování třech zpomalovacích prahů při obou vjezdech do ulice 
a na křižovatce tvaru T. Dokončeny jsou také vjezdy na jednotlivé po-
zemky a parkovací stání, zhotovené ze zámkové dlažby. Úplně na závěr 
se počítá se vztyčením sloupů veřejného osvětlení, zavěšením svítidel 
a rozhlasu. Ve spolupráci se společností CETIN se podařilo vyjednat 
a zrealizovat také položení chrániček na optické kabely pro všech 

15 stavebních parcel. Do těchto chrániček se na žádost zavede optický 
kabel umožňující vysokorychlostní internetové připojení.
V tuto chvíli je kupní cena plně uhrazena u 14ti pozemků. Úhrada 
za poslední pozemek je v prodlení, zájemci dle podmínek kupní 
smlouvy běží penále. Pokud bychom nakonec byli nuceni od kupní 
smlouvy odstoupit, máme dostatek náhradních zájemců. Úspěšně 
čerpáme také dotační prostředky. Od počátku roku nám Minister-
stvo pro místní rozvoj proplatilo kapitálové výdaje přes 7 000 000 kč.
Očekáváme, že po úspěšné kolaudaci stavby mohou ještě tento 
podzim začít vyrůstat nové domy. První dva projekty jsou ve fázi 
žádosti o stavební povolení. Většinu kupujících tvoří mladé rodiny, 
některé již s dětmi. Babyboom bude v Bolehošti pokračovat.

Jakub Šimerda
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Odpady

V letošním roce žádné změny v systému odpadového hospodářství 
nenastaly. Poplatek na občana za svoz odpadů zůstal také stejný.
V roce 2020 nastala mimořádná situace, kdy byli lidé nuceni pobý-
vat mnohem více ve svých domovech. To sebou nejspíše přineslo 
poměrně výrazné navýšení produkce tříděného odpadu. Přesné 
údaje vidíte v tabulce. Potěšující je, že produkce směsného odpadu 
klesla. V obci je nyní umístěno 70 nádob na tříděný odpad (papír, 
plasty, kov, sklo).
Velmi výrazně stouplo také množství vyprodukovaného bio odpa-
du. Aby také ne, když je nyní mezi občany již 155 ks BIO popelnic. 
Bylo také více deštivo, což má vliv na množství posekané trávy.
Na co bych chtěl však apelovat, je správné ukládání tříděného 
odpadu do příslušných nádob. Velkým problémem je zejména to, 
že někteří z nás odhazují do popelnic velké kartonové krabice vcel-
ku. Je nutné je roztrhat nebo rozřezat. Pokud to dělat nebudeme, 
popelnice je ihned zdánlivě plná, ačkoli je ve skutečnosti plná 
vzduchu! To samé platí pro PET lahve a nápojové kartony od mléka 
či džusů. Viděl jsem pokus, kdy se naplněný kontejner na papír celý 
vysypal, krabice se rozřezaly tak, jak by to měl každý dělat a najed-
nou bylo v kontejneru 2/3 volného místa. Nemáme prostor na to, 
abychom do nekonečna přidávali další a další popelnice na tříděný 
odpad, když jsou pak stejně z půlky naplněné vzduchem. Žádám 
ty, kteří to doteď neřešili, aby byli ohleduplní k ostatním občanům 
a krabice ukládali do popelnic rozložené.
Dalším neduhem je to, že někteří odkládají na sběrná místa směsný 
odpad, elektroodpad, netříditelné sklo a jakýkoli jiný další nepo-
řádek, který tam nemá co dělat. Nedávno se u školy objevila led-

nice a u obecního úřadu někdo odstavil starý kočárek… Tyto věci 
nemá odpadová společnost povinnost odvážet. Kdo tedy tento od-
pad odváží a likviduje? No jsou to pracovníci našich technických 
služeb, kteří místo toho, aby dělali něco smysluplného, objíždějí 
sběrná místa a kontrolují, zdali se zase něco neobjevilo. Můžeme 
udělat jakýsi pokus, že to například 3 měsíce nebudeme hlídat. 
Jsem zvědav, jak se dotyčným bude líbit nahromaděný nepořádek.
Za chvíli by to tam vypadalo jak na skládce. Občas je zarážející i to, 
že si někdo dá tu práci vytřídit odpad, odnést ho na sběrné místo, 
ale pak ho odloží vedle popelnice. Třeba u školy nám někdo pravi-
delně odkládá igelitovou tašku plnou sklenic od přesnídávek pro 
děti vedle popelnice na sklo. To už člověku zůstává rozum stát.
Dovolte mi, abych velmi poděkoval všem, kdo třídí a ukládá odpad 
tak, jak je ve slušné společnosti běžné. Ostatní prosím, zkuste se 
nad tím zamyslet. Pokud si nejste s uložením konkrétních odpadů 
jistí, zavolejte na obecní úřad nebo se někoho zeptejte.
Děkujeme, že třídíte!

Jakub Šimerda

Z-BOX v naší obci

Od začátku června je u obecního úřadu nainstalován Z-BOX 
od společnosti Zásilkovna. Tuto službu netřeba dlouze představo-
vat, mnoho občanů Z-BOX již pravidelně využívá. Přesto zopaku-
jeme, že jde o samoobslužné výdejní místo pro zásilky. Obsluha 
probíhá výhradně pomocí chytrého telefonu. Je nutné mít aktivní 
GPS, Bluetooth a staženou mobilní aplikaci.
Společnost Zásilkovna nás s žádostí o umístění Z-BOXu oslovila 
začátkem roku. Zastupitelům se tento návrh velmi líbil. Je to výbor-

ná služba občanům, která doplňuje běžné kurýrní a poštovní služ-
by. Kde jinde si můžete zásilku vyzvednout 24 hodin 7 dní v týdnu? 
Rozhodně nejsme žádná výjimka. Na mapě výdejních míst je vidět, 
že stejně uvažovali i např. v Albrechticích, Lípě, Ličně, Černíkovi-
cích, Trnově, Bílém Újezdě apod.
Máme informace, že se při výdeji zásilek občas objeví komplikace, 
či technické poruchy. Budeme doufat, že jich bude co nejméně.

Jakub Šimerda
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Nonstop provoz
Z-BOX je vám k dispozici 24 hodin denně

7 dní v týdnu.

Stačí vám pouze mobilní aplikace

Zásilkovna.

Z-BOX je napájen solárním panelem

a vyžaduje jen minimum elektřiny.

Myslíme ekologicky

Snadná a rychlá obsluha

Nakupte v e-shopu, který doručuje zboží přes Zásilkovnu.

V košíku zvolte doručení na výdejní místo.

V nabídce výdejních míst vyhledejte název naší obce a vyberte Z-BOX.

Jakmile vám přijde výzva od Zásilkovny o vyzvednutí zásilky, můžete vyrazit k Z-BOXu!

U Z-BOXu zapněte na svém mobilním telefonu bluetooth a otevřete aplikaci Zásilkovna.

Telefon se pomocí bluetooth sám spáruje se Z-BOXem a otevře schránku s vaší zásilkou.

Z-BOX nově i u nás!
Samoobslužné výdejní místo Zásilkovny

Rozšířili jsme služby v naší obci! Nově u nás najdete bezkontaktní výdejní místo, na které si 

můžete nechat doručit své zásilky. Výdejní místo, které má podobu samoobslužného boxu, 

jsme pro vás zřídili ve spolupráci s českou logistickou společností Zásilkovna.

Nonstop provoz
Z-BOX je vám k dispozici 24 hodin denně

7 dní v týdnu.

Stačí vám pouze mobilní aplikace

Zásilkovna.

Z-BOX je napájen solárním panelem

a vyžaduje jen minimum elektřiny.

Myslíme ekologicky

Snadná a rychlá obsluha

Nakupte v e-shopu, který doručuje zboží přes Zásilkovnu.

V košíku zvolte doručení na výdejní místo.

V nabídce výdejních míst vyhledejte název naší obce a vyberte Z-BOX.

Jakmile vám přijde výzva od Zásilkovny o vyzvednutí zásilky, můžete vyrazit k Z-BOXu!

U Z-BOXu zapněte na svém mobilním telefonu bluetooth a otevřete aplikaci Zásilkovna

Samoobslužné výdejní místo Zásilkovny

Rozšířili jsme služby v naší obci! Nově u nás najdete bezkontaktní výdejní místo, na které si 

můžete nechat doručit své zásilky. Výdejní místo, které má podobu samoobslužného boxu, 

jsme pro vás zřídili ve spolupráci s českou logistickou společností Zásilkovna.

1)

2)

3)

4)

5)

Jak na to?

Vítání občánků

Sobota 5. června byla slavnostní pro naše nejmladší občánky Bo-
lehoště. Konečně se po dlouhém odkládání dočkali, abychom je 
mohli s panem starostou přivítat jako řádné občany naší vesnice. 
Doprovodný program zajistily děti ze základní školy pod vedením 
paní ředitelky Hanky Boukalové. Rodičům byly předány finanční 

a věcné dary. Slavnostní akt byl zakončen přípitkem a společným 
focením. Pohoštění nám připravil provozovatel obecního hostince 
pan Šnajdr. Doufáme, že se všem přítomným slavnostní odpoledne 
líbilo a dětem přejeme do života jen to nejlepší. 

Zdeňka Andržová
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Společenská kronika

SVÁ ŽIVOTNÍ JUBILEA OSLAVILI

Oslavencům přejeme pevné zdraví a dostatek životního elánu a optimismu. 

* S ohledem na podmínky sdělování osobních údajů uvádíme pouze ty občany, od kterých máme souhlas se zveřejněním, kteří obdrželi blahopřání od obce nebo již došlo ke zveřejnění v obecním rozhlase.

Werner František
Hlávka Václav
Boukal Zdeněk
Bednářová Zdeňka
Bouška Jiří
Bartošová Anežka

   Valenta Milan

81 let
87 let
89 let
87 let
89 let
90 let
75 let

Hainzová Hana
Novák Vítězslav
Řízek Miloslav
Hojná Věra
Špaček Jan
Kouba František
Kramářová Hana

70 let
84 let
75 let
81 let
70 let
75 let
75 let

Hrochová Marie
Dolejší Věra
Rathouská Jana
Špačková Milena
Marhulová Jana
Matuška Zdeněk

70 let
81 let
80 let
75 let
70 let
81 let

ROZLOUČENÍ SE ZESNULÝMI

Václav Kašpar ve věku 87 let
Marie Jirsáková ve věku 91 let
Jan Šimerda ve věku 82 let

Všem pozůstalým vyjadřujeme  upřímnou soustrast

Jana Hanzalová ve věku 93 let
Jaroslav Baše ve věku 72 let

 Dění ve škole

Ohlédnutí za školním rokem

Letošní školní rok patřil skutečně k těm těžším, kdy situace pandemie 
měla negativní dopady na nás všechny jak v pracovním, tak soukro-
mém životě, děti a školu bohužel nevyjímaje.
Letos to bylo jako na houpačce. Jednou jsme se učili prezenčně, pak 
ze dne na den přešli na distanční výuku a znovu prezenčně i distanč-
ně. Po návratu dětí do školy volali snad všichni rodiče, učitelé i děti. 
Od 12. dubna, kdy se znovu otevřely dveře prvostupňovým žákům 
a předškolákům, poté i všem dětem mateřské školy, se do konce škol-
ního roku už nic nezměnilo. Tvrzení, že se děti do školy těšily, byla 
pro nás pozitivní zpráva. Radovaly se ze setkání jak se svými spolužá-
ky, pedagogy, tak na možnost změnit prostředí, vrátit se do systému, 
který byl v jejich životě nezastupitelný, v němž měly své pevné místo, 
svoji pravidelnost. Signalizovalo jim to návrat k normálu, k životu, 
na který byly zvyklé. 
Dokonce jim ani nevadilo, že musely dodržovat všechny staré i ale 
nové zásady osobní a respirační hygieny. Jako např. povinné testování 
tzv. samoodběrem - výtěrem z nosu. Měly dostatečnou „vypovídací 
hodnotu“, byly spolehlivé? Vybírat jsme si nemohli, používali jsme ty, 
co nám byly přiděleny. Každé dítě snášelo test jinak, ne každé si s ním 
poradilo. Těm nejmladším mohli pomáhat rodiče. Ale ke konci školní-
ho roku už vše běželo jak po drátku.
V pátek 25. června jsme rozdali krásná vysvědčení. Děti se i přes ne-
lehkou situaci zhostily svých pracovních povinností se ctí. Důkazem 

toho jsou právě pěkné známky. Ale nejméně polovina úspěchu patří 
zároveň jejich rodičům, kteří museli své ratolesti v nelehké době dis-
tanční výuky donutit se učit, podpořit je, pomoci jim. Vše se zvládlo, 
nastal čas prázdnin a odpočinku.
A co bude od září? Necháme se překvapit. 

Mgr. Hana Boukalová
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Výlet do Opočna

V posledním týdnu letošního školního roku jsme se vydali na výlet 
do blízkého Opočna. 
Už cesta tam byla pro mnohé zážitek, protože vlakem se moc nejezdí. 
Počasí nám přálo – nebylo veliké teplo – tak jsme se z opočenského 
nádraží vydali pěšky až do středu města. Byla to cesta dlouhá, vysilují-
cí a tak nastal čas svačinky. 
V zámeckém parku na vyhlídce jsme rozbalili řízky, tousty a mnoho 
dalších dobrot. Přála bych vám vidět, s jakou chutí se vše snědlo. A po-
kračovali jsme dál. Prošli jsme celý zámecký park, který se od minulé 
naší návštěvy změnil k lepšímu. Vše bylo upravené, louky posekané, 
stromy a keře sestříhané, i voda v rybnících byla. No nádhera.

Po zámeckých schodech jsme se vyšplhali až na nádvoří zám-
ku. Děti tam byly první a způsobně čekaly, až na nádvoří dojdou 
i znavené paní učitelky. Malebnými uličkami jsme se dostali k cíli 
našeho výletu – zmrzlině. Byla výborná a všechny nás povzbudila 
k dalším aktivitám. Vrátili jsme se do parku, kde si na louce před 
letohrádkem děti ještě společně zadováděly či odpočinuly. 
A už tu byl čas odjezdu dalším dopravním prostředkem, autobusem, 
který nás zdárně a bez úhony dovezl zpět do školy. Chytré hodinky 
některých žáčků spočítaly, že jsme nachodili okolo devíti kilometrů. 
Bylo to prima.  

Mgr. Denisa Školníková
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Uplynulý školní rok s MAP II Kostelecko

Milí rodičové, pedagogové a čtenáři zpravodaje. Další rok projektu 
MAP II je za námi. Rok to byl zvláštní. Bylo potřeba se přizpůsobit 
něčemu, co jsme nikdo z nás nezažili. Byl to ale také rok, který nám 
spoustu věcí ukázal v jiném světle. Třeba to, jak je dobrá svoboda, a že 
je důležité si jí vážit.
I my v týmu jsme se přizpůsobili a v rámci našeho projektu se snažili 
podporovat školy, školky i rodiče, jak to jen bylo s ohledem na nařízení 
vlády možné. Každý měsíc jsme připravovali širokou nabídku online 
akcí. Pedagogům jsme nabízeli různé workshopy, webináře a před-
nášky. K velmi úspěšným byl například dvoudenní kurz Diagnostika 
dítěte předškolního věku s magistrou Jiřinou Bednářovou či webinář 
Děti v době covidu. Co pro ně můžeme udělat, abychom je povzbu-
dili? s rodinnými psychoterapeuty Ivanou Novákovou a Milanem Ji-
routem. Mateřským školám jsme ve spolupráci se vzdělávací institucí 
PMeduca nabízeli také výborný program pro děti s názvem Bacilů se 
nebojíme, my si s nimi poradíme a Malý záchranář.
ZŠ a MŠ Bolehošť využila naší nabídky na zapůjčení didaktických po-
můcek. Mateřské škole jsme půjčili pomůcky z oblasti nazvané Kon-
dička a Mozkovna. Základní škola obdržela pomůcky na Školu hrou. 
Smyslem této podpory je mimo jiné i sdílení. Pedagogičtí pracovníci 
proto teď pracují na metodických materiálech, v nichž popíší, jak s da-
nými pomůckami pracují. Tyto materiály pak budou k dispozici ostat-
ním školám jako inspirace k jejich práci.
Do budoucna se snažíme hledět s nadějí. V projektu MAP II Kostelecko 
chystáme v novém školním roce opět řadu přednášek a seminářů ur-
čených pedagogickým pracovníkům i veřejnosti. Jen namátkou, v po-
sledním prázdninovém týdnu proběhne třídenní seminář s magistrou 
Ninou Rutovou na téma Čtením a psaním ke kritickému myšlení, s do-
centem Janem Háblem seminář k dlouhodobějšímuprojektu Komen-
ský – Příběhy lidskosti nebo setkání učitelek z MŠ, na němž budou mít 

učitelky a asistentky možnost sdílet své zkušenosti a zároveň předsta-
vit pomůcky, které škola obdržela v rámci podpory. Veškeré informace 
budeme umisťovat na náš web, kde se dozvíte podrobnější informace.
Přejeme Vám všem klidné prázdninové dny a pevné zdraví,

Váš tým MAP II Kostelecko,
Jan Kučera a Anna Plocková

Sbor dorbovolných hasičů

O činnosti sboru

Vážení spoluobčané, 
s novým číslem zpravo-
daje Vám přinášíme no-
vinky z činnosti našeho 
sboru. Vzhledem k sou-
časné situaci se nemohl 
uskutečnit již 125. Hasič-
ský ples a dětský karneval. 
Na 125. plese Vás rádi přiví-
táme v příštím roce. 
Dne 19. února byl ohlášen 
požár lesa na Křivině. Vý-
jezdová jednotka byla mís-
to zkontrolovat, jednalo se 
ovšem o kontrolované, pře-
dem nahlášené pálení klestí. 
Dne 10. dubna vyjížděla vý-
jezdová jednotka k požáru 
travního porostu na Spra-
ších. Zásahu se účastnily 
čtyři výjezdové jednotky, 
které zamezily rozšíření po-
žáru do nedalekého lesa. 
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V uplynulém období jsme se bohužel také rozloučili s dlouhole-
tým členem a bývalým jednatelem našeho sboru Janem Šimer-
dou. Poslední rozloučení se uskutečnilo 1. února na hřbitově 
v Křivicích. Pozůstalé rodině vyjadřujeme jménem SDH upřím-
nou soustrast.  

 Sokol lipiny

Činnost Sokola od července 2020

Na začátku článku bychom chtěli popřát všem spoluobčanům 
pevné zdraví v této nelehké době. Činnost Sokola byla velice 
omezená, jelikož jsme museli naši provozovnu z důvodu naříze-
ní vlády na několik měsíců uzavřít. K relativně běžnému provo-
zu jsme se začali vracet před několika týdny, kdy se zrušila vládní 
nařízení a klubovna se otevřela pro veřejnost. Pro zpestření a na-
lákání návštěvníků jsme začali nabízet každý pátek různá občer-
stvení. Jednou to byly steaky, po druhé kuřecí křídla, jindy byla 
v nabídce pečená žebra a palačinky. V sobotu 26.června jsme pro 

děti uspořádali opožděný dětský den, kde si mohly zasoutěžit 
v různých disciplínách - samozřejmě nemohla chybět střelba ze 
vzduchovky, skákání v pytli, přetahování s lanem a mnoho dalších 
soutěží. Do soutěžních disciplín se zaregistrovalo přes 50 dětí 
a bylo na nich vidět, že si sobotní odpoledne velice užily. Za pří-
pravu soutěží a pořízení cen pro děti chci velice poděkovat našim 
děvčatům. Zároveň musíme poděkovat všem sponzorům, mezi 
které patří Obecní úřad Bolehošť, Sokol Lipiny, AG Typ tiskárna 
Kostelec nad Orlicí a další. Děkujeme. Tímto ale sobotní den ne-

V uplynulých měsících proběhla příprava obou výjezdových vozidel 
na pravidelnou technickou kontrolu. V sobotu 29. května se uskuteč-
nil každoroční sběr železného šrotu. Rádi bychom poděkovali všem 
spoluobčanům, kteří touto cestou podpořili činnost našeho sboru. 

za SDH Bolehošť kulturní referent Vojtěch Drašnar
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končil a zábava pokračovala dále, jelikož jsme na večer naplánovali 
odložené pálení čarodějnic. K poslechu nám přijela zahrát skupi-
na Mosty z Třebechovic. Po celé odpoledne jsme návštěvníkům 
nabízeli výborné občerstvení v podobě grilovaných kýt, klobás, 
dále byly v nabídce bavorské vdolečky a langoše a k večeru jsme 
ještě připravili pečená kuřecí křídla. Návštěvníkům asi chutnalo, 
protože se snědlo úplně všechno. Za přípravu občerstvení pa-
tří poděkování členům Sokola, kteří se na této přípravě podíle-
li. Okolo osmé hodiny večerní jsme zapálili obrovskou hromadu 

klestu a některé děti vyzbrojené březovými košťaty je neváhaly 
také zapálit a pomyslně si zalétat. Oheň nám hořel až do ranních 
hodin, hudba hrála velice pěkně do pozdních hodin a návštěvníků 
vydrželo posedět také hodně. Z toho se dá usoudit, že sobotní 
den se velice vydařil. Všem návštěvníkům děkujeme za návštěvu. 
Na závěr připomenu plánované akce, 28. srpna plážový volejbal 
a na říjen plánujeme druhý ročník Hubertovy jízdy. Na úplný závěr 
přejeme našim spoluobčanům krásný zbytek léta.

Připravil Petr Prause

Z oddílu žen – cvičenek

Po depresivních časech pandemie přece jen 
vysvitlo sluníčko a začalo pomalé uvolňo-
vání. A protože jsme cítily potřebu se vidět, 
tak trochu protáhnout rozlenivělé tělo, vy-
razily jsme na krátký pěší výlet. Něco málo 
přes 1 km jsme krásnou lesní cestou poma-
lu šlapaly údolím k poutnímu místu Dříz-
na. Uprostřed lesa se před námi otevřelo 
malebné údolí s mnoha přírodními krásami 
a památkami. Kaple Panny Marie Lurdské, 
studánka, křížová cesta se čtrnácti zasta-
veními, vše zde krásně udržované nás úpl-
ně ohromilo. Počasí nám výjimečně přálo, 
a tak jsme plny dojmů zakončily náš první 
výlet ještě posezením a pohoštěním u cvi-
čenky Evy. 
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Příští fakturu za vodu obdržíte až v dubnu 2022
Vážení odběratelé,

těší nás, že významná část obyvatel v obci hradí vodné formou měsíčních (čtvrtletních) záloh s ročním vyúčtováním. Z tohoto 
důvodu budou v obci Bolehošť a místních částích Bolehošťská Lhota a Lipiny probíhat odečty vodoměrů u všech maloodbě-
ratelů pouze jedenkrát ročně. Příští odečty tedy proběhnou až v dubnu 2022 a odběratelé musí počítat s částkou odpovídající 
roční spotřebě vody.

Ti, kteří mají zájem o sjednání zálohových plateb, mohou:
• na webových stránkách www.aquark.cz - sekce „ZÁKAZNICKÝ SERVIS - ZÁLOHOVÝ SYSTÉM PLATEB“ získat potřebné 
 Formuláře „Přistoupení k zálohám“ a „Změna stávající smlouvy“  a vyplněnéje:
- naskenovat či vyfotita zaslat emailem na adresu: zc@aquark.cz nebo;
- vhodit do schránky v Rychnově nad Kněžnou (u vstupní branky z parkoviště)nebo doručit osobně.
• navštívit naše zákaznické centrum v Rychnově nad Kněžnou v úředních hodinách – viz www.aquark.cz.

Z důvodu splnění zákonných požadavků na obsah Smlouvy o dodávce vody probíhá současně při sjednávání zálohových plateb 
i její aktualizace (viz Formulář „Změna stávající smlouvy“).

Pro komunikaci s našimi pracovníky upřednostněte, prosím, email.

S ohledem na velké množství požadavků na zálohy a změny smluv, může vyřízení Vaší žádosti trvat až 90 dnů.
Děkujeme za pochopení.

Ing. Iveta Doležalová, Generální ředitelka , AQUA SERVIS, a.s.
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OBEC BOLEHOŠ  PO ÁDÁOBEC BOLEHOŠ  PO ÁDÁ

PINGPING –– PONGOVÝ PONGOVÝ 

TURNAJTURNAJ

BolehošBolehoš  (sál obecního hostince)(sál obecního hostince)

11.11. zá í zá í 20212021 od 12.30 hodinod 12.30 hodin

REGISTRACE NUTNÁ P EDEM DO 9.ZÁ Í 2021
NA TEL.: 734 611 442, E-MAILU: STAROSTA@BOLEHOST.CZ, WWW.OBECBOLEHOST.CZ

• 4 HRACÍ STOLY • OB ERSTVENÍ ZAJIŠT NO •
• STARTOVNÉ DOSP LÍ 50 K • D TI ZDARMA •

Ú ast na turnaji podléhá platným vladním na ízením.

PRO NEREGISTROVANÉ HRÁ EPRO NEREGISTROVANÉ HRÁ E
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V RODIŠTI  ZAKLADATELE FRANTIŠKA JANE KA

VÝSTAVA HISTORICKÝCH MOTOCYKL  A AUTOMOBIL

6.SRAZ P ÁTEL
ZNA KY JAWA

. . .  NEJENOM ZNA KY JAWA

LEDCE  areál koupališt

4.9. 2021od 10.00 hodin

• www.knnledce.cz •
• smida.honza@gmail.com •

• 604 104 276 • 603 276 156 •

• host - DAKARSKÁ LEGENDA JOSEF MACHÁ EK •
• spanilá jízda k rodnému domu Františka Jane ka •
• jarmare ní hudební t leso Nešlapeto • 
• p etahovaná historických traktor  •
• ú ast továrního stánku JAWA • 
• pivní speciály Ovipistán •
• retro módní p ehlídka •

OBEC 
L E D C E




